
Sanden na dobre 
Wiesław Wabik, wiceburmistrz Polko 

wic oraz Tadao Kojima , prezes polskie-
go oddziału f i rmy Sanden podpisali 

5 kwietnia umowę przedwstępną doty
czącą zakupu przez j apońskiego p rodu
c enta kompresorów do kl imatyzatorów 

gruntu od Gm i ny Polkowice . 

- Podpisywanie tego rodza
ju umów to powszechnie sto
sowana praktyka. Jest to 
wzajemne zobowiązanie się 
stron do wypełnienia zawar
tych w niej zobowiązań. Taka 
umowa daje gwarancję. że ja
ponski inwestor rozpocznie w 

Polkowicach budowę fabryki. 
która w przyszłoścI da pracę 
polkowiczanom i nie tylko -
mówi Wiesław WabilL 

POdpisanie ostatecznej 
umowy pomiędzy gminą a 
Sandenem nastąpi już nie
długo, bo 29 kwietnia. Jakie 
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LJllH1i 
26 ty. i~cy 250 ton miedzi - tyle 

czyst~go metalu wyprodukowano 
w marcu 2004 z rudy wydobytej w 
kopaJnj Rudna. podczas gdy w 
miesiącu wcześruejszym wyprodu
kowano Jej 24 tysiące 700 ton. We
dług wladz spółki sukces ten Jest 
rezultatem glóI.I<1lie wprowadzenia 
Wielozmianowego Systemu Pracy. 

UOTORYJA 
Mieszkaniec Złotoryi stanie 

przed tamtejszym sądem za to, że 
w czasIe bóJk! odgryzł swojemu 
przeclV;1likov.1 kawałek u('ha Do 
zdarzenia doszło w czerwcu ubie
głego roku Malżeflstwo. mieszka
Jące w centrum miasta, próbowalO 
uciszyć głośno zachoW\ijących się 
osobników pod oknem swojego 
miesz.kania .• 1ężczyzna zszedł na 
dół i lam ,'WIązała się kłótnia, 
która przerodziła SIę w bójkę 

LEQNlCA 
Ciężki los nuell kierowcy prze, 

JeżdZajllCY przez ct'ntrum miasta. 
Od Ubll"Jjego 'yltodma ruch samo
chodów na ullcy POC2towej za tal 
w trzymany po tym jak zbyt wyso
ka ciężarówka uszkodztla kradko: 
dla pil'szych. W sobotę, 10 kwiet
nia. ruch wznowiono • logą jeżdzić 
amtędy zarówno samOChody oso

bowe jak ! ciężarowe Ograniczona 

jednak Jest \I;ysokość pOjazdów i pręd
kość. 

LEf1NWAlLUBIN 
Wybrano juz mieszkańców nuest, 

którzy będą reprE'zentowali Lt'gnu:ę I 
Lubin w turnieju "Zmagania Miast", 
który będzie emitowany na antE'nie telE" 
wizji TVN. W niE'dzielę, 4 kwietnia, odbył 
się casting do programu. Wybrano oso
by najbardziej sprawne. wyrÓżniające 
się poczucJem humoru i zamlłowanlem 
do ryzyka. 
WAŁBRZYCH 
W areszcie śledczym JUŻ wkrótce za

montowane zostaną specjalistyczne 
UC7.ądzenia tzw zagluszacze sygnału ko
mórkowego. DZięki nim przeb,"Wający w 
areszcie nie będą mogli korzystać z 'ele
fonów komórkowych. bo sygnał zo~ta· 
nie zakl6cony_ Wszystko pO to, by 
utrudniĆ' kontaJ.."t aresztantów z osoba
mi na wolnośCi 

LEGNICA 
LegniCka Specjalna Strefa Ekono- , 

miczna Jeszcze w tym PÓłroczu powita 
50-tego Inwestora W marcu zarząd 
LSSE wvdał kolejne dwa zezwolenia lIi\ 
dzialalność, Na;nowszymi Inwestoraml 
są firma Huras, która będzie zaJmowała 
:Ję składamem sppcjallstycznych ma
szyn limpe) Rental, który w pods refie 
Krzywa utworzy gigantyczną pralnię 
bielizny. 

Wrażliwi uczniowie 
fró;kJ mloclych ~tÓI~ z polkmwkiego gimllilzjum uL)'
,k.ll,l wyróżniema \\ ogłoszonym przez Mm!'otmruo 
Edukdlji t'larodO\~ej i Sportu konkllNt', kt6rego tematem 
byłd /Jit·pelno~pra",no';l'. 

• iI k(lnAur~ Ilph'nęlo 30 prdl.;. Wąr~rkit' 2/1 rały oc('
nioni! PUt'Z komi'Ję 1\ klad, ktÓf'l'J .. e.szli naum'("l/'/e 
ord1 dyrektor ,zkol.\ Elżbieta klCh·V.7. niew,/;.a - móWI 

Mał/:orZdr.l WacińsAa, opiekun dzt.llaji/Ct1:1l przy Omna
Z;U/Il Klubu Lidemll j któn 2orgalllzowdl konA U". 
Zd(.'( )'doll'ano, ie lIiIgrochone ZO.~liInq trz\' ual'ntlicl'
IIdtdrzynil IWd!;zlJewiC:Z. Komt'lia KobiJ~ oraz Roh.1na Iv>
kolska. FU/JdJrorem nagr6d IV (lostdCl drec.tJw b ,I Krzy,z. 
to; /(/ól, cI}'rt'Ator Danipolu, któn' zdec~'Cllmal ,iI;' podam
~I,J(· rÓlVlliez (zwarl)' dre dla pit'mvokla,i~tki FIl Plint 
Heil, Zol f)'nlO l\,mki 11.1 tem.!t firm)'. 
\i\-yr6inione Wil'f'Zl' ~ -~,iadec/l,'('m IVrJŻlil\OścI mlo
dych ludzi /Jd ludzką lcu)'vdę oraz coraz aad,zej umie
jętno;o Wal/Cid SIę w syluiK]ę o (lh pokrzjwdwrJ)'( IJ. 
"To. że je ,u'm inn} me zniJuy wCJI' że lir' trJklolldll)' 
aUlę się 1\ p,mial.,'- pi~zf' KiJ/.JfZ)'lld IWiJ51kieW1c:lIV 
WleK7U·t lmll\''' 
- ,"" 0/111 zddmcm oww.' tirowi' (Iągle mt' potrafia II 5pu 
~6b dojrz.Jlr tr."<lOI~ att} 'Ch, A1Órzy zdrowymi /Ile . ą, lira
kujt' Im to/erdn(ji or,JZ zrozumll'nia dla pmhll'lIlÓ\\; l 
którymi bOl)bJ4 ;1' niepeln05pr.lwllI - mów; RO~>Jlld, 

zapisy znajdUją się w umowie 
z 5 kwietnia? 

- Przede wszystkim jest 
tam określony termin rozpo
częcia i zakończenia budowy 
fabryki. Zapisy mówią. że 
jeszcze w sierpniu tego roku 
ruszą prace budowlane. które 
powinny się zakończyć w lu
tym 2005. Jest też zapis mó
wiący o tym, że fabryka roz
pocznie swoją pracę. najpóź 

niej w maju tego samego roku 
- wylicza wiceburmistrz Wa
bile 

Ponadto umowa określa 
wielkość środków, jakie San
den zainwestuje w Połkowi
cach. Będzie to kwota okol o 
275 milionów złotych. Regu
luje też kwestię wielkości za
trudnienia w nowej fabryce . 

- Japończycy jeszcze w 2004 
roku dadzą pracę 100 oso
bom. W kolejnych latach, do 
2009 roku, zamierzają zwięk
szyć zatrudnienie o kolejnych 
327 pracowników. Oznacza 

/(cmr,ld K"ptul 

to, że do końca 2009 roku w 
fabryce japońskiego koncer
nu pracować będzie 427 osób 
- mówi Gabriela Baranowska. 
dyrektor Wydzialu Inicjatyw 
Gospodarczych i Rynku Pra
cy w pOlkowickim Urzędzie 
Gminy. 

Na razie nie wiadomo jesz
cze kto znajdzie pracę w ja
pońskim koncernie Nie wia
domo także kiedy rozpocznie 
się rekrutacja. 

- Najprawdopodobniej po
dania do pracy będą przyj
mowane w okolicach paź

dziernika. Na dziś można po
wiedzieć tylko tyle, że w 
pierwszej kolejności Japon
czycy będą zatrudniać pra
cowników wyższego kierow
nictwa Dopiero potem bę

dzie praca dla innych . Jed
nak w tej kwestii nje ma na 
razie żadnych konkretnych 
ustaleń - kończy Gabriela Ba
ranowska. 

Konrad KJpwr 
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Groza 
podpaleniem 

17"letni uciekinier z Ośrodka 
WYChowawczego w Nysie przez 
kilka godzin przebywał w jed
nym z mieszka:fl przy ulicy 
Górników grożąc samookale
czeniem 1 podpaleniem budyn
ku_ Kilkugodzinna akcja policji 
z użyciem negocjatorów do
prowadziła do tijęcla nieletnie
go. 

S kwietnia policjanci z Komen
dy Powiatowej polkowickiej poli
cji udali się na ulicę Górników w 
celu zatrzymania przebywające
go w jednym z mieszkań "ucieki
niera" z Ośrodka Wychowawcze
go. 

-DZiałaliśmy na pOdstawie po
stanowienia sądu. Jednak po 
przybyciu na miejsce okazało się. 
że nieletni jest w posiadaniu no
ŻY oraz płynów łatwopalnych. 
Powiedział nam. że zamierza do
konać samookaleczenia oraz 
podpalenia budynku. Istniało 

niebezpieczeństwo, że spełni 
swoje groźby, wezwaliśmy więc 
mediatorów - mówi Marek Rzę
sista. zastępca komendanta Po
wiatowego Policji w Polkowi
cach. 

Po przybyciU na miejsce roz
poczęła się mediacja. Przez trzy 
godziny negocjatorzy z polko
wickiej oraz lubińskiej policji 
przekonywali chlopca do tego, 
by dobrowolnie opuści! mieszka
nie. W tym czasie l\lnkcjonariu
sze straży pożarnej, pracownicy 
pog"Otowia ratunkowego, gazo
wego oraz energetycznego za
bezpieczyli mieszkanie odcina
jąc dopływ gazu i prądu. W wyni
ku dzialań negocjatorów czuj
ność nieletniego zostal osłabio
na. co pozwolilo policjantom na 
wejście przez okno do mieszka
nia i obezwładnienie uciekiniera 

- Sprawne przeprowadzenie 
akcji zawdzięczamy wspólpracy 
wszystkich służb biorąCYCh w 
niej udział. Dzięki temu nikt nie 
ucierpial- mówi Marek Rzęsista. 

Jakie będą dalsze losy nielet
niego zbiega ? 

- Zostal on przekonwojowany 
do placówki wychowawczej. z 
której zbiegł. Zanim do tego do
szlo przebywał w policyjnej izbie 
dZiecka 

- Wszystkim. którzy w jaki
kolwiek sposób pomogli nam w 
sprawnym przeprowadzeniu 
akcji sreclecznie dziękuję. Wy- • 
razy poOziękowania skladam 
również na ręce mieszkańców, 
którzy zachowali podczas 
trwania akcji spokÓj oraz cier
pliwość - kończy Rzęsista, 

KoK 
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Nie zapomnieli 
Dzięki wspólnej akcji Klubu Honorowych Dawców Krwi PCK i Sa
morządu Uczniowskiego polkowickiego Zespołu Szkół 2 kwietnia 
w punkcie krwiodawstwa zarejestrowano 52 młode osoby, od 

których pobrano blisko 20 litrów krwi. 
w każdym z nas istnieje po

trzeba pomocy bliźnim, a 
zwłaszcza osobom chorym i 
bezbronnym. Jednym ze spo
sobów realizacji tej potrzeby 
może być honorowe krwio
dawstwo 

- Akcja organizowana jest 
po raz trzeci. Zaczęliśmy ją 

wspólnie z byłym dyrektorem 
Włodzimierzem Olszewskim. 
Chcemy kontynuować trady
cję pobierania krwi od mło
dzieży - mówi Walter Józef, 
prezes Klubu. 

- Starzy krwiodawcy się wy
kruszają ze względu na swój 
wiek. Tylko do 60 roku życia 
można oddawać kre~ - doda
je. 
Oddając krew można całko

wicie bezinteresownie pomóc 
innym ludziom, nawet jeśli się 
ich nigdy nie spotkało i nie wi
działo ich cierpienia. Oddając 
krew, naprawdę ratujesz życie 
drugiemu człowiekowi. - Je-

stem już czwarty raz. Po pro
stu chcę pomagać ludziom. Na 
pewno to się komuś przyda. 
Moźe ja też będę potrzebował 
tej krwi albo ktoś z moich bli
skich - podkreśla Marcin 80-
czówka, uczeń Liceum Wie
czorowego. 

- Cieszy mnie, że coraz wię
cej młodych ludzi decyduje się 
na oddawanie krwi. To bardzo 
zaszczytne i honorowe - odda
nie cząstki siebie dla ratowa
nia drugiego człowieka. 

Wszystkich, którzy chcieliby 
przystąpiĆ do krwiodawczej 
braci serdecznie zapraszam -
mówi prezes HDK PCK. 

Nie pObiera się nigdy krwi 
od osób, których stan zdrowia 
budzi wątpliwość. Każdego 

kandydata na dawcę bada le
karz. PrzeCiętny dorosły czło
wiek ma ok. 5 - 6 litrów krwi. 
Jednorazowo pobiera się 450 
mI. 

Andru'; P.lidQw~ki 

Nowe drogi rowerowe 
W tym roku na obszarze Związku Gmin 

"Zagłębia Miedziowego" powstaną 254 km 
nowych szlaków rowerowych. ' 

To kontynuacja rozbudowy ist
niejącej już infrastruktUly tUly
stycznej. 

W gminach tworzących ZGZM 
powstaną 22 szlaki. Przez Polkowi
ce przebiegać będzie szlak z Dużej 
Wólki przez Guzice, PoIkowice, PoI
kowice Dolne, Sobin, Jędrzychów, 
Nowy Dwór do ''Ii'ZInielowa Dłu

gość szlaku wynosi 24 km. Powsta
nie też szlak z Suchej Górnej do ZO
fiówki (1,3 km). 

Oprócz ścieżek rowerowych po
wstaną także ścieżki edukacyjne. W 
gminie Polkowice zaprojektowano 
następujące: "Meandry Guzickiego 
Potoku", "Rozlewisko Jędrzychów". 
"żr6dlislm", oraz "Dąbrowa". 

Wszystkie szlaki będą dokładnie 
opisane. W tym celu umieszczone 
zostaną tablice edukacyjno - infor
macyjne i tabliczki kierunkowe. Za
planowano też miejsca postojowe, 
które w gminie PoIkowice będą się 
zna,jdować w Guzicach, Jędrzycho
wie, Suchej Górnej i w Żukowie. Po
nadto w Guzicach powstanie par-

king. Dla wygody rowerzystów w 
opl'ębie szlaków znąidą się zadaszo
ne wiaty. Będą one w Jędrzychowie, 
Paulinowie oraz na ścieżkach edu
kacyjnych: "żr6dliska". "Meandry 
Guzickiego Potoku" i "Jędrzychow
skie Kl~obrazy". 

Powstanie nowych dróg rowero
wych niewątpliwie przyniesie wiele 
korzu'ŚCi. Pozwolą one na skierowa
nie ruchu turystycznego w strefY do 
tego przygotowane, co wpłynie na 
poprawę stanu środowiska. Stwa
rzają one też możliwość aktywnego 
wypoczynku w bezpośrednim są
siedztwie miejsca zamieszkania, co 
z pewnością korzystnie wptynie na 
stan zdrowia mieszkańców. Poja
wienie się nowych szlaków rowero
wych stwarza także warunki do roz
woju obszarów wiejskich, w szcze
gólności powstawania gospodarstw 
agrotUJ:YStycznych. 

Planowany termin realizacji bu
dowy szlaków to 25,05.2004 -
20.12.2004 

Ewr Jjf1:l Szar:kO\\:sk:J 
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Z życia miasta 

Szukali prezentów 
6 kwil.'tnia I>y/ w}jątkow)'m dni('m 
dla wychowanków Przf'dszkola 
nr ') IV Polkowicach. 11'ówrza.\ 
dziec.i VI' IOlivar7y'I\~if' ~w(}ich 

opiekunów ukrył)' " krukrlch 
mh's7cz4c )'ch ;~' na tNenie ogro
du prZ} Prz(·d.zkolu kc)!.z) ezkl 

IV o,H/zi('i, żr zająl zek 70stawi 
w nich prezenty. Cdłe ~zczęście 
po powroc ip. z krrJtkiego ~paceru 
ich Olzom ukazały .się wypełnione 
słod}'czami ko zyaki, 
• Liczy/em /Ja /eJ, że ująa.ek /lam 
co.' zo tiJwi. I nil' zawiodłem .)iĘ'. 

rp s łodyc7e .są świf' lnf> - powiedział 
nam 4-/elni /(arol. 
W len or)'gillC/ln) posób dzieci 
li .. pÓ/nh' z wychowawcami ku/t y
WClII·,I/y pr,/'tar'l tradycię świąlecz
ną· 

Warszawska konferencja w Polkowicach 
Przedstawiciele powiatu 

polkowiekiego siedząc w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy 
w Polkowicach prezentowali 
system informacji o terenie 
podczas wideokonferencji 

w Warszawie. 
Konferencję w Warszawie orga

nizowali m.in. Związek Powiatów 
Polskich, Związek Województw 
RP oraz Związek Miast Polskich. 
Seminarium dotyczylo zagadnień 
związanych z możliwościami roz
woju nowoczesnych technologii 
teleinformatycznych w działalno
ści jednostek samorządowych. -
Konferencja jest o tyle nietypo
wa, że jest organizowana tu na 
miejscu, a odbywa się w Warsza
wie - mówi Grzegorz Przybecki., 
członek zarządu powiatu. - Do 
dyspozycji mamy urządzenia in
formatyczne. kamery. Dzięki te
mu w czasie rzeczywistym obraz 
z Po1kowic i kilku innych miejsc w 
kraju dociera do Warszawy. 

» KR TKO 

Nif1cxitą fi;rii 
W!II'I:ID X\1 OgóIoopo/!t1Jego Kookursu Et
rKJ{;raf/CZT1efP h~ka -Kraszanka ~ 
nagrocIzmi pcxt:zas uroczystego ZiJkcń:ze
nia t~ fywa/izEcji, 16 h~ietnia 1\ 

siedzibie K:4. Ilość prac, ktlX'e ~~pł}'nęł}' w 
tym roku f1d kookurs ~iri:z).· o 1)-m. że 
tracf,fja zc:tben/a jaj ma się dOOrze i nie 
grozi jej ~\11inięcie ReLx:ję z imprezy cxaz 
~\I)'Io.,,~ zeZl~ z;mieśdmyw 
kok;f1)m numerze Gazety Polka. viddej. 

I<DK 
Piczki dl dzied 
Ponad 300 dzieci z terenu gminy 
Polkowice odebrał(l z r?;k burmistrza 

Po1kowice "chwalily" się do
skonale działającym systemem 
informacji o terenie. - Jesteśmy 
wiodącym powiatem w skali 
kraju jeśli chodzi o wykorzysta
nie GIS-u - tłumaczy Marek 
Tramś, starosta powiatu polko
v.1ckiego. 

Działanie systemu polega na 
tym, że użytkownik pObiera po-

Emiliana 5tań~zyna paczki 'wią
teczne. Uroczy te wręaenie prezen
t61\ odbyło się 8 kwietnia w Auli Fo
rum polkoll!ickiego Ze. po/u zkó/. 
UrocZ}'sto y u 'wietnił między inm
mi w}' tęp działającego przy Polko
wickim Centrum Animacji zespołu 
uFan/azja ". ajbardziej potrzebujące 
dzieci z terenu gmin) Polkol1'ic.e 
otrzymują z rąk Emi/iana tań(zpzy
na paczki ze slodyczami trzy razy do 
roku, z oluu.jI Swiąt Bożego aro· 
dzelliil. H'ie/~anoc)' oraz na Dzień 
Dziecka. 

trzebne informacje o danym te
renie drogą elektroniczną. Nie 
potrzebuje kontaktować się z 
geodetą powiatowym. by uzy
skać dostęp do potrzebnych mu 
informacji. Jest to również uła
twieniem w przypadku sporzą
dzania rysunków technicznych. 

0".1 

Dzień 30 k\1tietnia 2004 r. 
je t dniem wolnym od 

pracy dla Urzędu Gminy 
Polko wice w umian za . 
dzień 01 maja 2004 r. 

Szyb~iego powrotu do . 
zdroWia zyczy trenerowI 
Krzysztofowi Paw/icy ży
czy prezes Górnika Po/
kowice, Wieslaw Wabik 
i wiceprezes Artur Sikor
ski wraz z pracownikami 

klubu. 



Ważne sprawy 

)/ Z burmistrzem Polkowic Emilianem Stańczyszynem rozmawia Anna Osadczuk 

Kiedy tańsza woda? 
Kilkakrotnie na łamach Gazety Polkovvickiej pisaliśmy już o cenie 

vvody vv Polkovvicach. Mieszkańcy - co oczyvviste - chcieliby żeby 
była niższa. Władze gminy też. Choć vviadomo, że tego problemu 

nikt nie jest vv stanie rozvviązać z dnia na dzień, to jednak z różnych 
środovvisk nadal docierają zniecierplivvione głosy. Padają pytania -

jaka będzie przyszłość? 

- Czy mamy do czynienia z 
sytuacją bez wyjścia? 

- Poradzimy sobie z tą 

sprawą. Systematycznie 
pracujemy nad nią od kilku 
dobrych lat i w końcu miesz
kańcy odczują poprawę. 

Zresztą sytuacj a już się ko
rzystnie zmieniła bo to co 
bylo niemożliwe w przeszło
ści teraz jawi się jako realne 
do wykonania. otrzymali
śmy już pozwolenie na bu
dowę i będziemy mogli two
rzyć własne ujęcia wody. 
Wówczas nikt nie będzie 
nam dyktował cen. Mamy 
także projekt techniczny tej 
inwestycji, a także - co nie
słychanie ważne - połowę 
potrzebnej sumy z Woje
wódzkiego Funduszu Ochro
ny Środowiska. Musimy zdo
być jeszcze pozostałe środ
ki. Wiadomo jednak, że na 
ostateczną cenę składa się 
nie tylkO koszt wody, ale i 
odprowadzania ścieków. Na 
szczęście mamy już zmoder
nizowaną i dostosowaną do 
wymogów unijnych oczysz
czalnię. Choć nowe techno
logie też są niestety kosz
towne, to jednak dzięki tej 
inwestycji w realiach Unii 
Europejskiej nie będziemy 

narażeni na płacenie wyso
kich kar za zanieczyszczanie 
środowiska. A to byłyby ko
lejne sumy dołączane do ra
chunku' mieszkańca Polko
wic. 

- Wybudowanie własnych 
Ujęć to jedyna koncepcja? 

- Ciągle szukamy też in
nych możliwości, by jak naj
szybciej sprostać oczekiwa
niom polkowiczan. Poza in
westycjami, rozważamy 

wdrożenie modelu przedsię
biorstwa większego niż nasz 
PGM. Jeśli bowiem będzie 
tak, że firma obsługuje tylko 
20 tYSięcy mieszkańców, to 
wszystkie koszty tego 
przedsiębiorstwa, spadają 

wyłącznie na mieszkańców 
Polkov;'ic. Na przykład we 
Wrocławiu mieszkańcy płacą 
mniej za wodę. Dlaczego? 
Bo koszty przedSiębiorstwa 
pokrywa 600 tysięcy miesz
kanców. 

- W jaki więc sposób 
zmniejszyć te koszty w re
aliach Polkowic ? 

- Pojawia się pewna możli
wość. KGHM rozmawia ze 
wszystkimi gminami z na
szego terenu, o stworzeniu 
jednego wielkiego przedsię
biorstwa gospodarki wod
nej. Na ten temat rozmawia
łem jeszcze z prezesem Spe
czikiem. W sensowne i ko
rzystne dla Polkowic przed
sięwzięcie, znacznie reduku-

~- - - ----

jące koszty, gotowi byliby
śmy wejść. 

- Co na to wszystko nowy 
prezes KGRM Wiktor Błf\
dek? 

- Rozmawialiśmy już o 
wspÓlnej infrastrukturze ko
munalnej. Prezes popiera 

ten projekt zwłaszcza, że 

kopalnie też chciałyby pła

cić mniej. Jak znam prezesa 
Błądka, to jeśli zapadnie de
cyzja - wykonanie będzie 

skuteczne. 
ROzIII.lwia/i' Allil., O.\;ldczuk 

Problem ciepła 
Mieszkańcy osiedla Polanka, 

których rachunki za wodę 
i jej podgrzewanie znacznie 
wzrosły, już po raz drUgi 

spotkali się z burmistrzem 
gminy. 

właścicielem Energetyki -
mówił podczas spotkania 
Emilian Stanczyszyn, bur
mistrz Polkowic. 

Wiadomo już, że na Polan
ce możliwe jest także założe
nie sieci gazowej. Zakład ga
zownictwa sam sfinansował
by inwestycję. Jednak miesz
kańcy mUSieliby na własny 

Przypomnijmy, że na Po- koszt założyć w domach pie
lance jest dwóch właścicieli ce. Wielu mieszkańców już 
rurociągu zasilającego osie- dawno się zdecydowało na 
dle. Większa takie rozwią-

jego część na- r;::::======~~~======~ zauie. To 
leży do lubiń- Mieszkimcy Po/anki jest najbar-
skiej Energe- dziej korzyst-
tyki, a pozo- szukają rozwiązania, ny wariant -
stały fragment które pozwoli płacić im mOWl bur-
do PGM. mistrz - Mogę 
Opłaty od lu- mniej za ciepło. zadeklarować, 
dzi pobierają że gmina 
więc zarówno chętnie pomo-
jedni, jak że mieszkań-
drudzy. com w tym za-

Mieszkańcy daniu podob-
aktywnie nie jak swego 
uczestniczą w czasu miesz-
rozwiązywaniu kańcom wio-
tego proble- sek w zaloże-
mu. Rozma- niu pieców. 
wiali m.in. z Mieszkańcy 
prezesem Energetyki o tym, Polanki Objawiają się jednak, 
by firma przejęła część ruro- że nie wszyscy zainteresowa
ciągu PGM. ni się na to zgodzą. Po raz 

- Ja w tej sprawie też będę kolejny zatem mówiono o 
rozmawiał z nowym preze- konieczności przeprowadze
sem KGHM, Wiktorem Bląd- nla konsultacji społecznych. 
kiem, bo Polska Miedź jest 
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Royal Europa 
zwiększa zatrudnienie 

Royal Europa, polkowicki 
producent materiałów budow

lanych z wysoko udarowego 
polichlorku winylu, zwiększa 

zatrudnienie. 
Rosnące zapotrzebowanie 

na pracowników to wynik 
intensywnego rozwoju ofer
ty produkcyjnej tej firmy. 

Royal Europa rozpoczęła 
działalność operacyjną na 
rynku polskim w 1999 roku, 
oferUjąc wówczas dwa pro
dukty: system prefabryka
tów budowlanych RBS oraz 
okładziny elewacyjne Royal 
Siding. W okresie 2001-2003 
wdrożono 6 nowych pro
duktów systemowych. Al(
tualna oferta produkcyjna 
obejmuje profile okienne, 
rynny PCW, ogrodzenia wi
nylowe, kontenery teletech
niczne, ekrany ochronne i 
akustyczne oraz wewnętrz
ne panele boazeryjne. 

- Dynamiczny rozwój ofer
ty produkcyjnej powoduje 
również sukcesywny wzrost 
stanu zatrudnienia. W mar
cu 1999 roku, kiedy to uru
chomiono pierwsze linie 
technologiczne, w Royal 
Europa pracowalo 87 osób. 
W lipcu 2003 już 197 osób, 
dzisiaj - 220. Cały czas 
przyjmowani są kolejni 
kandydaci. Preferowane są 
głównie osoby z wykształ
ceniem średnim o specjal
nościach: mechanik, elek
tryk oraz stolarz - mówi Jo
lanta Paszkowska, specjali
sta ds. PR. 

W prowadzonej rekrutacji 
Royal Europa preferuje 
mieszkańców gminy i po
wiatu polkowickiego. Na 
zatrudnionych tylko w 
ostatnim czasie 24 pracow
ników aż 17 osób, a więc 
okolo 71 % stanowią miesz
kancy pow!atu pplkowickie
go. 

OFERTA SPECJANA RESTAURACJI AQUA 
HOTEL W POLKOWICACH: 

ORGANIZUJEMY: 
-WESELA 
-BALE 
-KOMUNIE 
-CHRZCINY 
-URODZINY 
-ROCZNICE 
- SPOTKANIA FIRMOWE 
- ORAZ INNE PRZYJĘCIA OKOLICZNOŚCIOWE 

OFERTA WESELNA 
Dzień ślubu to najpiękniejszy dzien w Twoim życiu. Jednak pro

blemy związane z organizacją przyjęcia mogą przyćmić radość te
go dnia Dlatego wychodząc naprzeciw PaIistwa oczekiwaniom 
przygotowaliśmy ofertę weselnąjuz od 78 złJosobę !lI 

Powitamy Panstwa wedle życzenia: 
- staropolskim zwyczajem chebem i solą bądź eleganckim aperitifem 
- zaserwujemy dania, które zadowolą nawet wybrednych sma-

koszy oraz pomożemy dobrać menu 
- zapewniamy wspaniałą zabawę w klimatyzowanej sali - gratis!!! 
- gwarantujemy profesjonalną obsługę 

Od hotelu specjalny prezent dla nowożeńców: noc poślUbna w 
aparlamencie gratis II! 

A dla gości weselnych 100 zł za pokój dwuosobowy l!! 

Tel kontaktowy: 0761746 2700, 746 2786, 746 2780 

ZAPRASZAMY ! 
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» Z Wiktorem Błądklem, prezesem Polskiej Miedzi, rozmawia Anna osa:czUk • Co da lej z WS Pl 
Kura znosząca złote Jaja Związek Zawodowy Soli- l:~~~:~!~~n::goŻ~r:;c,~~: 

darność wnioskuje do Będziemy dokładnie moni-
W poniedziałek, 29 marca, stanowisko prezesa KGHM objął 

dotychczasowy dyrektor kopalni Rudna, Wiktor Błądek. Zastąpił on 
dotychczasowego prezesa Stanisława Speczika, odwołanego przez 

radę nadzorczą Polskiej Miedzi. 

- Czy zamierza Pan zmie
niać strategię firmy? 

- Strategii zmieniać nie 
będziemy. Kierunek rozwoju 
firmy będzie taki, jaki lanso
wał poprzedni zarząd i rada 
nadzorcza. Zamierzam 
wprowadzić kilka uspraw
nień , które przyspieszą do
stęp do złoża głębokiego . 
Chcemy rozpocząć inten
sywne prace nad zejściem z 
wydobyciem do poziomu 
1200 i 1500 metrów. 

- Czy w Polskiej Miedzi 
zajdą zmiany personalne? 

- Zmiany będą, ale na za
sadzie - jeden dyrektor ubyl, 
drugi przybył. Wszystkie 
stanowiska zostaną obsa
dzone gronem zawodowców, 
ludzi przygotowanych i pro
wadzących do tej pory dzia
łalność merytoryczną w ko
palniach i hutach. 

- Iskrą zapalną konfiiktu 
pomiędzy poprzednim za
rządem a radą nadzorczą 
stała się propozycja prywa
tyzacji KGRM. Jakie jest 
pana stanowisko w tej kwe
stii? 

- W ciągu najbliższych 

dwóch lat nie zamierzam po
dejmować działań prywaty
zacyjnych. Spółka wypraco
wała w ubiegłym roku ponad 
400 milionów złotych zyskU, 
w tym zaplanowaliśmy zysk 
jeszcze większy - ponad pól 
miliarda Złotych. Po co więc 
sprzedawać KGHM? Jeśli te 
wskaźniki utrzymają się na 
takim poziomie, to w ciągu 
najbliższych lat splacimy 
całe dotychczasowe zadłu

żenie firmy. Sprzedaż Pol
skiej Miedzi w tej chwili 
przypomina sprzedawanie 
kury, która znosi zlote jaja. 
Jeśli będziemy myśleć o pry
watyzacji to tylko wtedy, 
gdy nasza kura zacznie zno
sić zwykłe jaja i nie będzie , 

przy gorszej koniunkturze, 
tak złotodajna jak jest te
raz. Mówiąc bez ogródek -
komuś chyba rozumu braku
je, Jeśli w tych warunkach, 
przy tej koniunkturze, jak i 
prognozach na kolejne dwa 
lata, chce prywatyzować 

KGHM. 
- Co dla Wiktora Błądka 

oznacza stanowisko prezesa 
miedziowego hołdingu? 

- Wszystko. Ta firma jest 
moim życiem, marzeniem 
oraz spełnieniem wszystkich 
planów i przedsięwzięć. A 
przyznam szczerze, że za co
kolwiek się nie brałem w 
KGHM - wszystko mi wy
chodziło. I chyba dlatego 
tak daleko zaszedłem. Za
pewniam, że zrobię wszyst
ko i dobiorę takich współ
pracowników, żeby spółka 
przyspieszala kroku, a nie 

, . ZamlrrZllIll kO/llyrwować bICZi/C~ smHegj~ spóJki - móWI prezes KCJ lM 

zwalniała. Chcę zapewnić 

stabilizację Polskiej Miedzi, 
a przy okazji również miesz
kańcom regionu. Będziemy 
starać się budować nowe 
przedsięwzięcia, po to by 
nie doszło do takiej sytuacji 

Wiktor Błądek chce by 
w Polskiej Miedz; po
wstawały nowe fabryki, 
kt6re dadzą pracę g6mi

kom nawet za 40 lat 

jak w Wałbrzychu . Musimy 
wybudować nowe fabryki, 
zakłady, które zatrudnią za 
30 - 40 lat naszych górników, 
którzy nie będą już mieli 
czego wydobywać. 

- Jak przebiegała Pana ka
riera? 

- Moja kariera przypomina 
drogę majtka, który został 
kapitanem statku. Przesze
dlem wszystkie szczeble w 
KGHM, zaczynając jako sta
żysta, poprzez nadgórnika, 

kierownika oddziału. nad
sztygara, zaWiadowcy kopal
ni, dyrektora technicznego i 
wreszcie dyrektora naczel
nego . Po tylu latach widzę, 
że w kopalniach, w których 
pracowałem swoją obecno
ścią spraWiałem, że nie bra
kowało pieniędzy ani dla 
Spólki. ani dla Skarbu Pań
stwa, a jednocześnie ludzie 
też byli zadowoleni. 

- Zmieńmy temat na bar
dZiej SWObodny. Ma Pan za
pewne coraz mniej czasu 
wolnego, jak go Pan wyko
rzystuje? 

- Sytuacja z czasem wol
nym rzeczywiście wygląda 

nieciekawie. Mam nadzieję, 
jednak, że w sobotę znajdę 
czas, by pojechaĆ na dział
kę, poruszać się trochę. A 
niedziele chcialbym spędzić 
w gronie rodzinnym, pójść 

na spacer i do kościola. 
- A co uprawia Pan na 

działce? 
- Zacytuję slowa sąsiada z 

działki. Ona zawsze powta
rza: panie Witku, panu by 
się nawet byk ocielił. Zaw
sze wszystko mi dobrze ro
śnie, co wywoluje niekiedy 
szok. Nie wiem od czego to 
zależy. Może mam dobrą rę
kę· 

. - Czego życzyć nowemu 
prezesowi? 

- Dużo zdrowia i przede 
wszystkim górniczego szczę
ścia . 

- Dziękuję za rozmowę 

Rady Ochrony Pracy o ~~r~~~;~~~kCjOnOWanie te-

wycofanie Wielozmiano- Marek Szczerbiak, wice-
prezes KGHM dowodzi, że 

wego Systemu Pracy z to nie WSP jest przyczyną 

KGHM. 
zwiększonej wypadkowości. 

Te wypadki są efektem 
tąpnięć, które jak wiadomo 

Na wniosek krajowego za- są najtrudniejsze do przewi
rządu Solidarności w Lubi- dzenia - twierdzi wicepre
nie Odbyła się konferencja z zes. 
udziałem Rady Ochrony Wielozmianowy System 
Pracy, Glównego Inspektora Pracy różni się od poprzed
Pracy i szefa Glównego niego ilością zmian (kiedyś 
Urzędu Górniczego. Związ- górnicy pracowali na trzy, 
kowcy uważają, że zwiększy- teraz na cztery). Ze względu 
la się wypad- r;====~~~===" na ten fakt 
kowość w ko- w~adki śmiertelne kilka razy w 
palni ach Pol- I • h D l ki' ciągu doby 
skiej Miedzi, a W opalmac ,-0 S ej pod ziemią 

'WSP jest tego Miedzi: przebywa po-
główną przy- dwójna ilość 
czyną. - Od górników. 
początku byli- Rok 2001 - 2 Jest to spo-
śmy przeciwni wodowane 
temu syste- Rok 2002 - 5 tym, że na 
mowi - wyja
śnia Józef 

Dok 200'3 _ 8 przyklad 
", pierwsza 

Czyczerski, L!=====;::;;::======.J zmiana jesz
szef Solidarności w Polskiej cze nie skończyła pracy, a na 
Miedzi. - Porównując staty- dó1 zjeżdżają już pracownicy 
styki z roku 2002 i 2003 wy- drugiej zmiany. Niesie to ze 
padków śmiertelnych i cięż- sobą niebezpieczeństwo, że 
kich w ostatnim roku przy- w przypadku np. tąpnięcia 
było. Mamy nadzieję, że ta więcej osób przebywa w re
konferencja sprawi, że sys- jonie zagrożenia. 
tem zostanie cofnięty. Rada Ochrony Pracy zapo-

- Zwiększona liczba wy- znała się z wnioskami za
padków śmiertelnych w równo związkowców, j ak i 
KGHM jest faktem niepod- zarządu KGHM i Głównego 
ważalnym - mówi Zbigniew Urzędu Górniczego. Decy
Janowski. przewodniczący zję, co dalej z WSp' ma pod
Rady Ochrony Pracy - Nie jąć w maju. 
można jednak powiedZieć Anna Osadczuk 
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Będzie nowy klub puszystych? To tylko pokaz 
Kilkanaście osób, 

które dotychczas ak
tywnie uczestniczyły 
w spotkaniach Klubu 
Puszystych Super Li-

nia, w tym była 
. skarbnik Ewa Gajew

ska zamierzają 
utworzyć nowy klub. 

- Jestem zbulwersowana 
sposobem w jaki potrakto
wala mnie Aleksandra Soko
łowska i nie zami~rzam już 
nigdy więcej z nią wspólpra
cować - mówi Ewa Gajew
ska. Podobnego zdania jest 
kilkanaści.e innych pań. 

Przypomnijmy fakty. Po 
uroczystości Światowego 
Dnia Puszystych w polko
wic kim Aquaparku w Klubie 
Puszystych "Super Linia" 
doszło do rozłamu. Poszło 

między innymi o imprezę, 

która miała zdaniem byłych 
już klubowiczek skandalicz
ny przebieg. Chodziło o to, 
że prezes Sokołowska zażą
dala od ZWYCiężczyni plebi
scytu na najmilszą puszystą 
- Ewy Gajewskiej zwrotu na
grody, którą był wyjazd do 
Warszawy. 

- Takie zachowanie urąga 
wszelkim normom - powie
działa nam Beata Falkie
wicz. 

- Ja nie żądalam zwrotu 
nagrody, tylko sugerowałam, 
że skoro ktoś nie należy do 
klubu to nie pOWinien korzy
stać z nagród - bronila się 
Aleksandra Sokołowska. 
Tuż po feralnym święcie 

podczas spotkania klubowi
czek kilkanaście pań wystą
pilo z klubu . 

Rozliczyłam się ze 
wszystkich pieniędzy, który
mi dysponowalam. co po
twierdzają pisemne podpisy 
osób, od których pobierałam 
składki i nie zamierzam mieć 
nic wspólnego z Klubem Pu-

Polkowie e, :!3 marca 2004 roku 

w związku z artykułem, którr 
ukclzał ię na lamach Gazety Pol
J.ol1'ickiej z dnia 18.03.20n4 ro
ku autors/llił Konrada Kaptura 
pod l}'tulem uRoz/am u pusz)'· 
.-tych" ·tll ierdzam, że Pani Alek-
andra Sokołow ka celo\\'o znie

. '/awi/a mOfiJ koleżanką podając 

.Irgumellt - "'Y,'ane z palca i ąo
s uJ<! c metody wyidealIzowane na 
potrzebl zapro zon)Ch przez 
.,iebie. medll'iw. 
ama chciałam II ~tąP/(' do Klubu 

Puuv. tych oper Linia I\' Polko
II'/(clth, alt' l1if'.~tet "iI" (JOL\! ald
II' mi na 10 ~rodkt finamowe, 
gd i na 1\ <lępie zasiał}' mi za
oferowane produkty Herbaliie i 
dal5ze UCZ!? tnic/wo \\' tl'm I\/u
bie OZllilCl,I/O po pro5tu wysokie 
koszty. Pytdm zatem, dlaczego 
nie mogłam nclleżeć do Klubu? 
Dlaczego wd5kane byly mi te 

~rod"i? 

( :-<!/<,W,k.ł (1J~ p ,cn.\.-"'}'Jjl pl.JllI(') \\ pólu;c z kilklllł, ' '' (lJ1~r~ kCl/, ziłJlk-mll III .. " J."'łlc' rLł łlCl'c,r~ 
WG'!'r w 1~)tk.I/JI;I, h klubu kler"" 'll/,'g" P 'Z<'2 AI,·k.<.mdn, ~"J.,.I"" .\1../ (" tlc) 

szystYCh "Super Linia" kie
rowanym przez panią Soko
łowską - mówiła Ewa Gajew
ska. 

Od tamtych zdarzeń minę
ło kilka tygodni. Ewa Gajew
ska pojechala do Warszawy. 
gdzie spędziła weekend w 
towarzystwie męża . 

- Pojechałam za wlasne 
pieniądze. Odbyłam spotka
nie w redakcji miesięcznika 
Super Linia. Pracownicy re
dakcji byli wstrząśnięci tym 
co się dzieje W Polkowicach. 
Szczególnie tym, że pani 
prezes pobiera1a od nas 
składki, które nie były prze
znaczane na wspólne wyjaz
dy ani zakup sprzętu, który 
pozwolilby nam na skutecz
ną walkę z nadmiarem kilo
gramów. Jeżeli. już gdzieś 
jeździliśmy, to za własne pie
niądze - mówi Ewa Gajew
ska. 

- Ola wymagała od nas by
śmy regularnie płaciły skład
ki, tymczasem sama tego nie 
robiła. Jak patrzę na to z 
perspektywy czasu to wyda
je mi się, że cały klub był tyl
ko plaszczykiem, a rzeczywi-

list do redakcji 
Ponadto b)'/am naoczn,-m wiad
kiem rozmowy telefonicznej, ;a
kd losla/a wrkonand w kierunku 
Pani EI\'I' GajclHkiej, gdzie wy
konawczyni. teleronu by/a Pani 
Joanna. Namawia/a ona moja ko
leżankI;' Ewę Gajewską , by pozo
sta/a n,ldal . karbnikiem, gdyż 
poprzednia Pani podobno źle 
~'ywiąZ}'\I!ala się z lej iunkcji . 
Rozmowa trwala ponad 30 mi
nut. Pod jej nazwiskiem p.łdaly 
przeróżne określenia; "komor
ntk", Nżona kierownika" itp . 
Usłyszała to, gdy o~widdczyla, 
że rezygnuje z funkcji Skarbnika 
i zamierza zllróci{ ludziom ich 
ciężko zarobione pien;'ldze w 
kwotach indywidualnych, jakie 
tez bezpośrednio lub pośrednIO 
ponif'ślt. 
Zo~tala również jej złożona f:1/
sZyli a propozycja, Ewa nl/a/a bo
wiem objąć stanOI\ iska Prezesa, 
ale byla nie do przekupienia i 
odlożyłdluchdWkę· 

stym celem jej działalności 
(chodzi o prezes Sokołow
ską) była sprzedaż produk
tów Herba Life - dodaje Ha
lina Tomczak 

- Z moich rozmów z redak
cją miesięcznika "Super Li
nia" wynika, że nie ma żad
nych zaleceń dotyczących 
odchudzania produktami 
Herba Life. A nasza prezes 
na siłę wciskała nam te pro
dukty, wręcz zmuszając, by
śmy je kupowały. Poza tym 
nachalnie reklamowała tę 
firmę podczas różnego ro
dzaju imprez. W Warszawie 
obiecano mi, że polkowicki 
klub będzie pod pilną kon
trolą. Zobaczymy co z tego 
wyjdzie - mówi Ewa Gajew
ska. 

- Skoro ktoś nie chce być w 
klubie to ja go do niczego 
nie zmuszam - mówi Alek
sandra Sokołowska. 

- Przymierzamy się do 
utworzenia własnego klubu -
mówi Barbara Bucyk. 

Jak zakończą się burzliwe 
losy klubowiczek? Czas po
każe . 

KOlni/d KaptlI/" 

'ie wierzę w to, iż Ewa Gaje~\
ska wywiązalaby się ile z jakiej
kolwiek powierzonej jej funkcji 
Znam tę osobę kilkclna~cie lat i 
wiem, że jest osobą !Jolidną i 5U

mi('nnq, i że do życid podchodzi 
uczciwie. Zawsze moglam nd niCI 
liczyć i nigdy mnie file zawiodła, 
d sam iakl kilkunastu lat znajo
mości zasługuje nd \\'}-raz sza
cunku. ".-olejno chcę oświadczył, 
że nie znam Pani Joanny, te; któ
ra 01\ ego feralnego dnia wykona
la t('l{'fon, ale stlrierdz"am, ze 
jesc osoba przekupną i 'izJkają a 
malamia teczkow)'ch ~ensJCji 
oraz brak jej jakiejko/wlek wiary
godności wobec pOLosta/l'ch Uu
bo\\'iczek. Jestem w ·trząśnięta 
II m, co ~ię stało, dlacego z UIW

geł oczekuję r6wnież l1yja;nienia 
tej prdwy na lamach wdvej ga
Lecy. 

'azwisko i imię p070scclwiam 
jedynie do wiadomości Redakcji. 

Pokaz akcji ratunkowej w wy
konaniu straży pożarnej oraz 
symulaCja operacji przejęcia 

skradzionego samochodu. Tego 
rodzaju atrakcje zaserwowali 

uczniom SP 3 polkowiccy poli
cjanci i strażacy 6 kwietnia. 

- Tego rodUiju pokazy or
ganizujemy rokrocznie. Jed
nakże dzisiejszy jest wyjąt 
kowy. bo wpisuje się w Mię 
dzynarodowy Tydzień Bez
pieczeństwa Ruchu Drogo
wego - mówi nam Sylwester 
Jatczak, zastępca komen
danta Komendy Powiatowej 
SLraży Pożarnej w Polkowi
cach. 

- Cieszą się one zawsze du
żym zainteresO'waniem dzieci 
- dodaje. 

- Szczególnie pOdobał mi 
się pokaz akcji policyjnej . 

Strażacy tez byli fajni. Teraz 
już będę wiedział jak zacho
wać się gdyby doszło do ja
kiegoś wypadku. Na pewno 
takie pokazy w wykonaniu 
policjantów i strażaków są 
lepsze niż lekcje w szkole -
mÓWI Paweł Lewandowski, 
uczeń Szkoły Podstawowej 
nr 3. 

- Z doświadczenia wiem, że 
pokazy akcji z użyciem sil 
antyterrorystycznych zawsze 
wzbudzalo duże zaintereso
wanie wśród dzieci. Policjan
ci w czarnych kominiarkach, 
wyposażeni w broli krótką i 
długą wyglą.dają jak wyjęci z 
filmów. To d zi ała na dziecię 
cą wyobrażnię • mówi jeden z 
antyterrorystów. 

- Cale szczęście, że był to 
t.ylko pokaz. ale bycie takim 
antyterrorystą to musi być 
super sprawa - mówi B-letni 
Łukasz . 

Upominki rozdane 
Podczas świątecznego spotkania integracyj

nego polkowickiego Związku Emerytów, 
Rencistów i Inwalidów naj uboższym rozda

no upominki. 

- Na ich zakup przeznaczyli
śmy 20 tys. Złotych - mówi Ma
ria Rubiś Urbaniak, przewodni
cząca ZERU w Polkowicach. 

Wielkanocne spotkania inte
gracyjne. podczas których roz
dawane są prezenty n~bardziej 
potrzebującym wpisaly się już 
na stale na listę organizowa
nych przez związek imprez. 

- Jesteśmy szczęśliwi, że mo
żemy pomóc najuboższym. 
Dzięki temu nikt nie czuje się 
odrzucony, a my czujemy, że ro
bimy coś pożytecznego - mówi 
Maria Rubiś-Urbaniak, prze
wodnicząca związku . 

5 kwietnia Aula Forum polko
wickiego Zespołu Szkół wypeł
niala się emerytami oraz renci
stami, a także zaproszonymi go
śćmi Na wielkanocne spotkanie 
przybyli między innymi Emilian 
Stańczy szyn burmistrz Polko
wic, Ireneusz Traczy.k, przewod
niczący Rady Miejskiej oraz sta
rosta Marek Tramś, a także kie-

rownicy innych jednostek sa
morządowych. 

O artystyczną oprawę zadba
ly zuchy oraz harcerze z polko
wickiego. Wykonali oni między 
innymi takie utwory jak "Wę

drówka zucha", "Fatamorgana" 
czy "Nareszcie razem" wprawia
jąc zaproszonych gości w po
godny i wiosenny nastrój. 

Glównym punktem świątecz
nej imprezy było przekazanie na 
ręce czlonków związku upomin
ków. Otrzymali je najbardziej 
potrzebujący, w sumie około 500 
osób. 

- Dostaliśmy od Urzędu Gmi
ny 20 tysięcy z10tych na sfinan
sowanie zakupu upominków. Są 
to głównie artykuly spożywcze, 
które pomogą tym ludziom god
nie przeżyć święta - mówi prze
wodnicząca Zarządu Rejonowe
go Związku Emerytów, Renci
stów i Inwalidów, pani Maria 
Rubiś - Urbaniak. 

Andrz~i PJjdowski 



-$-6 Gazela Polkowfcka 

Zwycięska karkówka 

W tym roku Polkowickie Cen
trum Animacji już po raz siód
my zorganizowało Konkurs Ku
linarny na "Najlepsza Potrawę 
Regionalną i Wypieki Ciast". 
Największe uznanie w oczach 
jury znalazła karkówka cygań-
ska w wykonaniu Małgorzaty 
Garboś oraz Marii Puniach 

z Jędrzychowa. 
Ideą, która legła u podstaw tego 

konkursu jest pielęgnowanie tradyqji 
związanych z przygotowywaniem po
traw oraz wypiekiem ciast. 

- Tak duża liość uczestników tego
rocznegokonk.ursu świadczy o tym, że 
tradyc;je regionalne są wciąż 'cjwe i na
leży się z tego cieszyć-mówił tuż przed 
rozprez.ęciemkon1rursowęj degu.sta(ji 
Marek 'funnś - starosta polkowicki, 
któlY tradycyjnie uczestniczył w im
prezie. 

W tym roku po raz pierwszy w kon
kumie reprezentowana była Nowa 
Wieś Lubińska, która od niedawna 
wchodzi w skład gminy Polkowice. 
Debiut nie wypacll co prawda imi»
n~ąco, ale w kolejnych edy<;jach za
pewne będzie lepiej. 

SUto zastawione stoJy ~ się 
pod przeróżnymi. &nakolykami Pasz
tet wielkanocny, pieczeń z ni.espo-

dzianką, ziemniaki z kaszą gxyczaną, 
żurek, jajka, salatki ~e -to tyl
ko niektóre z potrawp~towanych 
przez uczestników konkursu. Jury, 
które musialo wyłonić zwycir:zmw 
miało trudne zadanie, bo każda z po-

Uginające się pod wszel
Kiego rodzaJU smakoły
kami stoły fo nieodłącznx element konkursu na 
Najlepszą Potrawę Re

gionalną i Wypieki Ciast" 

traw nie dość, że smakowała wyśmie
nicie to jeszcze wstal.aestetycznie po
dana. 

- Dbałość o eks}:xYĄycję potraw byla 
jednym z kr.yteliów, którymi kierowali
śmy się przy dokonywaniu oceny po
szczególnych reprezentacji - powie
dzialnamPrzem,yslaw Frąckowiak,je
den zjurorów, na co dzjeń sz.efkuchni 
w restaw'acji polkowickiego AquaHo
teJ.u. 

Ostatecznie jurorzy zdecydowali się 
przyznać pierwsze miejsce paniom 
Małgonacie Garboś oraz Marii Pu
niach, które przyrządzQy krukówkę po 
cygańsku W kategorii ciast bezkonku
renCY.jna okazaIasię reprezentacja Ka
zimierz.oweqj. Panie Małgorzata stro
kosz i Kat.arz&na Jakubowicz upiekły 
ciasto "Pascha", które w odczuciuju
rorów nie miało sobie równych. 

- Jesteśmy sz.częśIiwe, ajednocze
śnie zaskoczone. Nie spodziewatyśmy 
się, że to akurat nasz wypiek zdobę
dzie uznanie jury, ale cieszy nas, że to 
naszą prace oceniono najwyżej - sko
mentowaly zwyciężczynie. Kolejna 
edycja konkursujuż za rok 

Konr.Id K:!plur 

lista zwycięzCów: 

Najlepsze potIawy ręgionaJne 
I miejsce -JęcJrzychów (gr.II) - Mał
gorzata Ga!boś, Maria Puniach -
1/ miejsce - l(azim;erzów - Małgorza
ta Strokosz. Katarzyna Jakubowia -
//I miejsce - Biedrzychowa - Grażyna 
Szlag, Anna Gregorek -

Nąjlepsze W)1'ieJcj ciast: 
I • Kaimierzów - Małgorzata Stro
kosz, KatarzynaJakubowicz-
/I - Biedrzychowa - Crażyna SZ/a& 
~na Cregorek-
11/ - Pieszkowire (gr.I) -Alina Żmuda 

RESTAURACJA AQUA HOTEL---.....I 

SEMANA COCINA MEXICO 
Tydzień Kuchni Meksykańskiej 

SOPA DE CHILU - w cenie 6 zł 
(zupa z kurczakiem, kukurydzą oraz fasolą na ostro) 

BONGIDA - w cenie 16 zł 
(pulpeciki z mięsa mielonego w ostrym sosie meksykańskim z nachos) 

I 

KURCZAK PO MEKSYKAŃSKU Z PAPATECCĄ - w cenie 17 zł 
(filet Z, kurczaka na ostro, z ziemniakami zapiekanymi z boczkiem i cebu §.l 

CHILI CON CARNE - w cenie 18 zł 
(kawałki soczystej wołowiny. na ostro z fasolą i nactJos 

ENCHILAOAS - w oenie 20 zł 
(naleśniki z farszem mięsqp.-warzywnym na estra) 

PR Z MY 
OGtOSZENIE JE~ RÓWNIEż 10~ KUPONEM RABATOWYM NA KONSUMPCJĘ 

W5ZYSTlaCH bAN Z KARTY MENU Z WYł..Jo\.CZENIEM NAPOr ALKOHOLOWYCH 

Nasze sprawy 

Praca zaliczeniowa 
z historii pod młotek 
28 kwietnia w Szkole Podsta-

wowej nr 1 w Polkowicach 
odbędzie się aukcja prac pla
stycznych zgłoszonych p.rzez 
uczniów, nauczycieli, rodzi

ców, krewnych. Potrwa około 
dwóch godzin, początek o 16. 

- Aukcja zostanie przeprowa
dzona już po raz trzeci. Corocznie 
organizujemy ją w święto patro
na naszej szkoły - mówi Barbara 
Siemieńska-Pleszka, inicjatorka 
przedsięwzięcia 

W tym roku Obchody związane 
ze świętem patrona szkoly Jana 
Wyżykowskiego przypadają na 26 
- 28 kwietnia. 

- Zapowiada się szczególny ty-
dzień w związku z wejściem Pol
ski do Unii Europejskiej - dodaje. 

Prace przekazywane są przez 
uczniów, a także przez ludzi star
szych. 

- Byłam zaskoczona, że babcia 
naszego ucznia zgłosiła swą pra
cę. Panie w starszym wieku ofia
rOwUją serwetki, wyszywane kol
nierzyki. dziergane szaliki - mówi 
organizatorka. 

- Pod młotek może pójŚć rów
nież praca zaliczeniowa z historii 
czy biologii. Jeżeli ktoś w domu 
~sterkuje, może wystawić na li
cytację swój model samolotu - do
daje. 

Rada Szkoły złożona z rodzi
ców i nauczycieli Odpowiada za 
stronę finansową przedsięwzię
cia. 

- Co roku dochód z aukcji prze
kazywany jest na Szkolny F\m
dusz Wspierania Uzdolnień. 

Z funduszu korzystają dzieci z 
klas "O" do VI, które są uzdolnio
ne plastycznie, czy też szczegól
nie wyróżniają się w naukach ści
słych czy humanistycznych. 

W zeszył roku wybrani ucznio
wie wyjechali na dwutygodniowy 
obóz warsztatowy do Karpacza 

- To nauczyciele. wychowawcy i 
opiekunowie wskazują wyróżnia
jących się uczniów. Zdolnym dzie
ciom pomagamy przy organizacji 
wernisaży, wystaw. Kupujemy 
również niezbędne materialy na
ukowe, dzięki czemu uczniowie 
mogą systematycznie pOgłębiać 
swoją wiedzę - kończy pomysło

dawczyni aukcji, Barbara Sie
mieńska-Pleszka 

Andrzej Pajdowski 

Burmistrz czytał "Kubusia Puchatka" 
Przedszkole nr 3 w Polkowicach włączyło się do ogólnopolskiej 

akcji "Cała Polska czyta dzieciom". Jako pierwszy w roli lektora 
wystąpił burmistrz Emilian Stańczyszyn, który 7 kwietnia odczy
tał dzieciom fragmenty "Przygód Kubusia Puchatka". Następny 

w kolejce jest komendant policji Witold Trzmielewski. 
- Postanowiliśmy wlączyć się do 

~szczytnEti ak~ bo uwaZrony, że 
cUa dziecka ważne jest ob<!owanie 
ze słowem ezytanym. Akcja ma na 
celu uwrażliwienie &leci na piękno 
literatuJ.y. Dla dzieci sluchanie ba
jek czytanych przez inne niż przed
szkolanki osoby jest na pewno cie
kaWąfOlmąpoznaWarlla twórczości 

autorów bajek Glos przedszkola
nek znają, słyszą go na co dzień. Na
tomiast osoba z zewnątrz wzbudza 
zainteresowanie -mówi Halina Feli
siak, dyrektor Przedszkola nr 3 w 
Polkowicach. 

Rzeczywiście podczas odczyty
wania fragmentów ''Kubusia Pu
chatka" przez bwmistrza stańczy
szyna na twarzach dzieci rysowało 
się wyrażnie zainteresowanie. cho
ciaż trzeba przyznać, że tego stanu 
nie udało się utrzymać zbyt dlugo. 

- Cieszymy się, że burmistrz, po
mimo nawałU obowiązków znalazł 
chwilę czasu na spotkanie się z 
dziećmi. Uznaliśmy, że będziemy 
zapraszać do udziału w naszej akcji 
najważniejsze OSOby w mieście. Za
częliśmy od burmistrza, któlY jest 
najważniejszy. Jako kOlejny w rolę 
lektora wcieli się komendant policji 
Witold Tl'zmielewski - mówi Halina 
Felisiak. 

-Kocham dziec~ i zawsze staram 
się w miarę możliwości~ć z ni
mi sporo czasu. Dlatego z radością 
przyjąłem zaproszenie do udziału w 
tej akcji. W roli lektora czułem się 
calkiem dobrze, chociaż czasy kiedy 
czytałem bajki swoim dzieciom mi
nęły ładnych kilka lat temu -powie
dzi.al nam Emilian Stańczyszyn. 

KOllrad K1pUlr 



Ważne tematy 

Lekarze i pielęgniarki świętowali 

Pracownicy Polko
wickiego Centrum 
Usług Zdrowotnych 

tradycyjnie już 7 
kwietnia uroczyście 

obchodzili Dzień Pra
cownika Służby 

Zdrowia. Były kwia
ty, symboliczna 

lampka szampana 
oraz życzenia wy

trwałości w wykony-
waniu pracy, która 

jest misją. 

Wszyscy doskonale zdaje
my sobie sprawę z tego jak 
trudna jest sytuacja w pol
skiej służbie zdrowia. Zadłu
żone szpitale. brak środków 
na zakup podstawowych ele
mentów wyposażenia, niskie 
wynagrodzenia dla pracowni
ków - to tylko najbardziej pa
lące problemy polskiego lecz
nictwa. Na szczęście w Pol
kowicach sytuacja jest sta
bilna, pacjenci otrzymują 
usługi wysokiej jakości, nie 
skarżą się na brak dostępno
ści lekarzy, a atmosfera w 
przychodni lekarskiej PCUZ 
jest przyjemna. 

- Staramy się wypracowy
wać sami środki na realizację 
naszych zadań, gdybyśmy 
mieli liczyć tylko na to, co 
dostajemy z Narodowego 
Funduszu Zdrowia to z pew
nością sytuacja w naszym za
kladzie wyglądałaby podob
nie jak w innych miejscach 
kraju. Cale szczęście mamy 
wiele pomysłów i jak dotych
czas udaje nam się zapewnić 
naszym pacjentom opiekę na 
wyższym aniżeli w innych re
jonaCh Polski poziomie - mó
wi Mariola Kośmider, prezes 
PCUZ. 

Jednak powodem spotka
nia personelu placówki było 
doroczne święto pracownika 
slużby zdrowia, a nie oma
wianie kolejnych reform sluż
by zdrowia nic więc dziwne
go, że po zakończeniu części 
ofiCjalnej, w której najbar
dziej zasłużeni dla polkowic
kiej placówki lekarze i pielę
gniarki zostali nagrodzeni 

drobnymi upominkami w po
staci książek dominowały 
rozmowy na tematy przyjem
ne, nie nawiązujące do trud
nej sytuacji polskiego lecz
nictwa. 

- Nie ma co narzekać. Trze
ba cieszyć się z tego co ma
my, a mamy pracę, która daje 

dużo satysfakcji i radości -
powiedziała nam Beata Pi
wońska, jedna z pielęgniarek. 

I rzeczywiście trudno wy
obrazić sobie bardziej odpo
wiedzialną, i dająca większe 
zadowolenie pracę niż niesie
nie pomocy potrzebującym. 

Konr.ld K.lpwr 

» Mówi Mariola Kośmider. prezes PCUZ 

To jest mój wybór 

- Jak PCUZ radzi sobie w 
tych trudnych dla Służby 
zdrowia w Polsce czasach? 

- Mamy mnóstwo pomy
słów na zarabianie pienię
dzy. Prowadzimy aptekę, 
dzierżawimy pomieszcze
nia, świadczymy usługi z 
zakresu medycyny pracy, 
organizujemy wypoczynek. 
Dzięki temu nasi pacjenci 
mają zapewniony wyższy 

poziom usług niż w więk
szości placówek służby 
zdrowia w Polsce. Czasy są 
trudne, ale trzeba sobie ra
dzić. Nie można czekać z 
założonymi rękami na to, że 
spadnie manna z nieba. Po
nadto mamy to szczęście, 
że gmina Polko wice finan
suje realizację programów 
profilaktycznych dając pie
niądze na zatrudnienie 
osób, które te programy 
prowadzą. Tak więc radzi
my sobie całkiem nieźle, 

mimo trudnej sytuacji. 
- Czego Pani prezes ży

czyłaby sobie w dniu pra
cownika służby zdrowia? 

- Chciałabym doczekać 
czasów, kiedy opieka zdro
wotna w Polsce będzie re-

alizowana zgodnie z zapisa
mi ustawowymi, wedle za
sad solidaryzmu społeczne
go. Niestety dziś jest to tyl
ko i wyłącznie deklaracja, 
która pięknie brzmi, ale ma 
niewiele wspÓlnego z rze
czywistością. Jako szef ży
czyłabym sobie głównie za
dowolenia z pracy oraz te
go, by atmosfera w kierowa
nej przeze mnie placówce 
była miła. Natomiast jako 
ekonomista życzyłabym so
bie większej ilości pienię
dzy z kontraktów z NFZ. A 
jako człowiek przede 
wszystkim zdrowia. 

- Przez 22 lata pracy w 
służbie zdrowia przeszła 
Pani wszystkie szczeble ka
riery zawodowej. Na 'którym 
z etapów tej drogi miała 
Pani najwięcej powodów do 
satysfakcji i radości? 

- Lubię prace twórczą, ta
ką, która pozwala mi kre
ować nowe rozwiązania i 
obserwować jak przeklada
ją się one na życie. Dlatego 
praca w charakterze preze
sa PCUZ sprawia mi bardzo 
dużo satysfakcji. Mam bo
wiem możliwość tworzenia. 
Praca pielęgniarki, którą 
wykonywałam wcześniej, 

dawała mi równieź wiele sa
tysfakcji. Teraz jednak 
mam możliwość opracowy
wania kompleksowych roz
wiązań, których realizacja 
usprawnia działanie służby 
zdrowia. To mi sprawia ol
brzymią przyjemność, ale 
niestety okupione jest 
pgromem pracy. To jest jed
nak mój wybór i dokonałam 
go w pełni świadomie. 

Rozmawiał Konrad Kaptur 
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li Rozmowa z Beatą Zalewską. dyrektorką Miejskiej 
Biblioteki Publicznej w Polkowicach 

Biblioteka 
przyszłości 

- Co chciała by Pani zmie
nić w funkcjonowaniu bi
blioteki i jej placówkach fi 
lialnych? 

- Moim podstawowym za
mierzeniem jest dokończe
niem procesu komputeryza
cji biblioteki w Połkowi
cach. Mam nadzieję, że pro
gram służący do rejestracji 
wypożyczeń różnych rodza
jów materiałów bibliotecz
nych oraz prowadzenia i 
utrzymywania centralnej 
bazy danych czytelników 
zarejestrowanych w biblio
tece zostanie wdrożony 

również w placówkach fi
lialnych w Jędrzychowie i 
Tarnówku. Marzy mi się 

nowa siedziba polkowickiej 
bi blioteki. 

Jakie ma Pani plany 
dotyczące organizacji im
prez kulturałnych? 

Pragnę kontynuować 

cykl spotkań autorskich, 
ponieważ cieszą się dużym 
zainteresowaniem. Dla 
dzieci zamierzam organizo
wać konkursy plastyczne, 
inspirowane bajką, baśnią, 
lekturą szkolną. Będę sta
wiała nacisk na promocję 
czytelnictwa w mediach. 
Moim życzeniem byłoby, 

aby biblioteka stala się 
ważnym miejscem spotkań 
zarówno dzieci , mlodzieży, 
jak i dorosłych. W ramach 
Dni Polkowic zamierzamy 

'w.raz z pącownikami zorga-
mzowac Kiermasz Taniej 
Książki. NOWOŚCią będzie 

akcja pod haslem "Uwolnić 
książkę", pOlegająca na 
tym, że każdy z nas będzie 
mógł przyjść doCentrum 
Piknikowego ze swoją 
książką i wymienić ją na in
ną dostępną na aUkcji. Ch
cielibyśmy zachęcić Pań
stwa do przekazywania 
swych książek bibliotece. 

Dzięki Państwa ofiarności 

biblioteka może wzbogacić 
'się o interesujące wolumi-
ny. 

- Czy czytelnik może mieć 
wpływ na zakup konkretnej 
książki? 

- Jak najbardziei- Jeste
śmy instytucją otwartą. Na 
biurkach pań bibliotekarek 
pojawią się małe Skrzynki, 
do których będzie można 
wrzucać kartki z propozy
cjami tytułów książek, któ
re chcieliby Państwo u nas 
wypożyczyć. Dział muzycz
ny od dawna zakupu płyt 

dokonuje w oparciu o pro
pozycje swych stałych by
walców. Jednocześnie 

chCiałabym również, aby je
go pracownicy, podobnie 
jak bibliotekarze ksztalto
wali gusta muzyczne i lite
rackie. Każdy, kto korzysta 
z naszych usług powinien 
mieć dostęp również do ak
tualnych dokonań w dzie
dzinie literatury i muzyki. 
Warto podkreślić, że od 
ubiegłego roku funkcjonuje 
w bibliotece Dział Akade
micki. Postawiłam sobie za 
cel zaprowadzić tutaj dział 
wzorowany na bibliotekach 
uniwersyteckich. Zarówno 
my, jak i władze uczelniane 
są otwarte na wszelkie pro
pozycje i innowacje. 

Rozmawiał Andrzej PajdolA'5ki 
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Sok Z cytryny 
zamiast mandatu 
W ramach akcji "Bezpieczna Szkoła" uczniowie Szkoły Podsta

wowej nr 2 w Polkowicach wcielili się w rolę stróiów prawa. 
Wymierzali srogie kary kierowcom łamiącym przepisy ruchu 

drogowego, nagradzali natomiast tych, którzy stosowali się do 
znaków drogowych. 

Akcja "Bezpieczna Szkola" tacy, którzy odmawiali wypi
została zorganizowana w ra- cia soku, bo woleli zapłacić. 
mach Międzynarodowego Ty- Akcja trwała prawie godzi
godnia Bezpieczeństwa Ru- nę. W tym czasie zatrzymano 
chu Drogowego", który przy- kilku przestępców drogo
padł na 5-11 kwietnia. Od sa- wych. którzy wypili prawie 
niego rana uczniowie wspól- litr soku cytrynowego. Opty
nie z policjantami z polko- mistyczne jest jednak to, że 
wickiej drogówki pilnowali podczas godzinnego dyżuru 
by kierowcy nie łamali prze- małych stróżów prawa za
pisów. Chodziło głównie o trzymano jednak także kie
przekroczenie prędkości. rowców którzy w nagrodę za 

- Staliśmy przy ulicy Dą- przepisową jazdę otrzymali 
browskiego, gdzie mieści się od dzieci lizaki. 
Szkola Podstawowa nr 2. W Zawsze przestrzegam 

tym miejscu w r;======~~~~======:;1 znaków drogo-
promieniu kil- wych, a prawo 
kuset metrów Za chwilę Jerzy Bar- jazdy mam już 
są trzy przej- l ._,_ od trzydziestu 
ścia dla pie- czuk otrzyma iZdl\a lat mówi 
szych, setki .J • nam Tadeusz 
dzieci chodzą W nagrouę za prze pl- Żelichowski. 
tędy do szkoły. SOWą jazdę Tutaj przy Dą-
Dlatego jest browskiego 
tutaj ustawio- jest szkoła w 
ny znak ogra- związku z tym 
niczenia pręd- zawsze zwal-
kości do 40 ki- niam gdy tędy 
lometrów na przejeżdżam i 
godzinę. Nie- robiłbym tak 
stety kierowcy nawet wów-
nie bardzo się czas, gdyby 
do niego sto- nie było tu 
sują - mówi znaku. Tylko 
nam Robert Waszkiewicz z nieodpowiedzialni kierowcy 
polkowickiej policji. jeżdżą tutaj szybciej niż 40 

- Kiedyś przyjechaliśmy tu- kilometrów na godzinę. Ja do 
taj nieoznakowanym samo- takich nie należę. Przez trzy
chodem i przez półtorej go- dzieści lat nie miałem ani 
dziny około trzydziestu kie- jednego wypadku drogowego 
rowców przekroczyło do- - dodaje. 
puszczalną prędkość. Były to Gdyby po polskich drogach 
znaczne wykroczenia, bo nie- jeździło więcej takich kierow
którzy jechali nawet ponad ców jak pan Tadeusz na pew-
70 kilometrów na godzinę - no liczba wypadków uległaby 
dOdaje. radykalnemu zmniejszeniu. 
Każdy, kto 6 kwietnia prze- - Właśnie popularyzacji za-

kroczył dozwoloną prędkość sad bezpieczeństwa na dro
musiał za karę wypić sok z dze miała służyć ta akcja, 
cytryny. Był to wyjątkowo la- Mam nadzieję, że cel osią
godny wymiar kary, bo nor- gnęlismy - mówi Robert 
malnie kierowca musiałby Waszkiewicz. 
zapłacić i to czasami całkiem 
sporo. Zdarzali się również 

KOTJr.1d Kaptur 

VVydarzen[a/naszete~aty 

Polkowice jedną z dolin 
inwestycyjnych 

Na początku kwietnia ogólnopolski dziennik Rzeczpospolita opubli
kował mapkę t zw. polskich dolin inwestycyjnych. Na mapie znala
zły się także Polkowice, co potwierdza. że konsekwentnie realizowa
na przez władze m iast a w izja rozwoju przynosi wymierne efekty w 
postaci kapitału zainwestowanego p rzez światowe koncerny oraz 

stworzonych dzięki temu miejsc pracy. 

Doliny inwestycyjne to skupjgka 
fum świadczących llSlUgi z tej samej 
bądź zbliżonej brani;y. W Polsce jest 
ich kilkadziesiąt. Łódź stała się mek
ką dla fum z brani;y AGD. W ciągu 
kilkunastu lat w kojarzonym, do
tychczas z przemyłem włókienni
czym mieście zainwestowali między 
innymi - wytwórca kuchenek z 
WIoch Merloni i Bosch Siemens 
Hausgerate. producent pralek auto
matycznych oraz zmywarek do na
czyń. Z kolei WrocIaw kojarzony jest 
z usługami finansowymi W.t.ąie się to I~L __ "'_. 
w dużej z tym. że z tego mi.ast.a po
chodzi Leszek Czamecki, twórca 
Europejskiego F\mduszu Leasingo
wego. Ponadto w stolicy Dolnego 
Śląska ulokowały się Lukas Bank, 
Eurobank oraz wiele innych pod
miotów świadczących usługi z za
kresu sprzedaży ratalnej. Co powo
duje, że w Polsce tworzą się doliny 
inwestycyjne? 

- Przede ~ dostepność 
podwykonawców oraz obecność wy
specjalizowanej kadry - pisze na la
mach Rzeclpospolitej Mariusz Przu1-
bylski, autor artykułu "Polskie doliny 
inwestycyjne". 

Patrząc na Polkowiee trudno od
mówić tym slowom słuszności. 

- Jednym z podstawowych powo
dów, dla którego Sanden wybrał PoI
kowiee na miejsce swQiej kolejnej .ta
bJYki w Europiejest dostępność kadly 
oraz obecność fum, które będą od
biorcami naszych produktów - mówi 
Tadao Kojima, prezes polskiego od
działu japońskiego producenta klima
tyzatorów. 

Koncernem, który pnecieral inwe
stycyjne &iłaki wpolkowickiej podstre
fie Legnickiej Specjalnej ~ Ekono
micznej był\QIkswagen Motor Fblska, 
którywybudowal tutąj fabrykę prtxlu-

kt\jącarocznie 540 tysięcy silników w 
1998 roku. Od tego czasu wokół po
tentata bl<lDŻ\Y motoryzacyjnej ni
czym grzyby po deszczu zaazęły wyra
stać nowe fumy świadczące głównie 
usługi na rzecz VW -Sitech, Honnann, 
LeI, Balzers. 

Zalety wYDikąjąee z koncentracji 
firm danej branży w jednym miejscu 
są na tyle istotne, że wedle wszelkiego 
prawdpodobieństwa tendenąa ta bę
dzie się utrzymywała, co dobrze roku
je Polkowicom Jej potwierdzeniem 
jest inwestycja japońskiej fumy San
den. 

li Rozmowa z Beatą Puławską. kierow nikiem Ośrodka Pomocy Społecznej w Polkowicach 

Będą zmiany 
- Czy przystąpienie Polski do 

Unii Europejskiej zmieni coś w 
sytu acji ośrodków pomocy 
społecznej w Polsce? 

- Sądzę, że tak. NowelizaCja 
ustawy o opiece społecznej na
rzuca dostosowanie domów 
opieki społecznych do ogól
nych standardów istniejących 
w Unii Europejskiej. Obowią
zująca od stycznia ustawa o 
dochodach jednostek samo
rządu terytorialnego wprowa
dziła zmiany w zakresie finan
sowania pobytu, odpłatności 
w domach pomocy społecznej 
dla mieszkańców danej gminy. 

- Propozycji Ministerstwa 
Pracy i Polityki Społecznej 

zmierz!iją w kierunku powiąza
nia reform systemu"świadczeń 
rodzinnych z reformą pomocy 
społecznej. 

- Tak, intencją ministerstwa 
jest ujednolicenie tych dwóch 
reform. Ustawa o świadcze

niach rodzinnych wprowadza 
zmiany wypłaty zasilków ro
dzinnych i różnych dodatków 
do nich .. Od 1 maja 2004 r. obo
wiązywać' będą nowe przepiSY 
w zakresie zasiłków rodzin
nych, które uregulowane są w 
ustawie o świadczeniach ro
dzinnych. Tym samym z tym 
dniem przestają być aktualne 
rozwiązania prawne z ustawy o 
zasiłkach rodzinnych. pielę

gnacyjnych i wychowawczych. 

Dotyczy to m.in. możliwości 

otrzymania zasiłku rodzinnego 
na małżonka, który z pOWOdu 
wieku lub niepełnosprawności 
wymaga opieki albo, który 
sprawuje opiekę nad niepełno
sprawnym dzieckiem. W no
wym stanie prawnym zasilek 
rodZinny przysługuje jedynie 
na dziecko. 

- A co z dodatkami do zasił
ku rodzinnego? 

- Dodatki do zasiłku rodzin
nego nie mogą być "osobnymi" 
świadczeniami, jak to było do
tychczas. I tak na przykład w 
momencie u'rodzenia dziecka 
będzie to jednorazowy zasiłek 
macierzyński. Dodatki związa
ne będą z pOdjęCiem nauki 
przez dziecko poza miejscem 
zamieszkania czy w związku z 

wydatkami edukacyjnymi. Po
dwyżka zasiłku nastąpi w 
związku z narodzinami niepel
nosprawnego dziecka. Z powo
du braku możliwości wyegze
kwowania alimentów zwiększy 
się kwota zasilku rodzinnego 
(przejęcie kompetencji likwi
dowanego Funduszu Alimen
tacyjnego). 

- Gdzie należy skIadać wnio
ski o przyznanie świadczeń ro
dzinnych? 

- Wnioski będą przyjmowane 
w Ośrodku Opieki Społecznej. 
Utworzona przeze mnie w 
ośrodku komórka organizacyj
na do świadczeń rod Zinnych 
będzie zajmowała się realiza
cją tego zadania. 

Rozm,lwiJI AndrUt PJidow ki 



Ogłoszenia 

Ogłoszenia drobne 
USŁUGI 

zaprasza o 
sklepu lin'nowego Pl'Z\Y ul Skalników 50. 
Proc.Iulo..\iem na niemiookim proIilu fio:ny 
THYSSEN PO~ wraz z montażem, 
demontażem iobróbką. Zamawiąjąc okna 
do 15 kwietnia zapIadsz WIko 7% WIT. 
TeL 7461900 
NrODr'3&004 

Atrakcyjne kredyty od 1000 do 20000, 
10,5% zmienna stopa bazowa f'Jlkowi
ce, ul3-go M9ja IRA (obok apteki f'JI
kowickiej) . 
'Thl. 749 88 18 
Nr OD/lJBI04 

Korepetycje matmalne z historii 
'Thl. 608 601 723 
NrODI2J8.I04 

Lecznica i hotel dla ZWierząt Chocia· 
nów, ul Ołogowska 4a 
'Thl. 606 374552; 818 52 15 
NrODi31!W4 

Lekcjej. angielskiego dla dzieci w wieku 
1-14 lat metodą Helen Doron Metoda ta 
oparta jest na naturalnym sposobie na· 
uki języka, dzięki <2eIIlU język obcy jest 
przyswajany niemal tak prosto, jak oj
czysty. Nauka w niewielkich grupach (4-

8 osób). Zgłoszenia i dalsze infotna<;ie 
pod nr te!. 846 09 33; 608 584 750. 
Nr OD/4I8I04 

----
Studenci infoxmatyki, doradztwo, po-
moc, kompleksowa obSuga komputero
wa Tanio, szybko i na miejscu. 
'Thl. 505 133 119 
NrOD/MW4 

Videofilmowanie cyfrowo oraz pnegry
wanie VHS na OVD. 
'Thl. 845 16 07 
NrOD/MW4 

~ ...... =-
Wakacje nad marz.em· Mielno. 
'Thl. 094i34 04- 623; 603 233 001 
NrODf118104 

Tanio got\iję na uroczystości rodzinne, 
komunijne, cłuzciny, wesela. 
'Thl. 845 28 70; 600 271 328 
NrOD11!ł1W4 

====-----
Angielski. niemiecki. Lektor renomowa· 
nych uczelni, tlumacz literatwy mlo
dzieżowej. 'IY1ko dla wymagających i 
ambitnych. • 

'Thl. 845 00 86; 503 703 264.. 
NrOOlQ'!W4 

Wykonuję ~cza wod-kan., podejmę 
obowiązki kierownika robót instalacyj· 
nych. 
'Thl. 693 340 834 
Nr OD!lG'M>4 

====---
Usługi ogólnobudowlane: montaż oIóen, 
układanie paneli, kafelek, boazerii, prze
róbki c.o. i wod·kan., zabudowy rigips, 
malO\\'lUlie, szpachlowanie. 
'Thl. 694 209 792 
NrOOOlJBlO4 

---===~-------

Pogotowie ~e 24h. 
'Thl. 506 017523; 506 017 522 
NrO])(12J8l()4 

--=--~ 
Usługi S7.klarskie - szkIo ornamentowe, 
zespolone, bezpieczne. Lustra na wy
miru; szklenie okien i wystaw. f':>Ikowice, 
ul Dąbrowskiego 2, C'lq'Il!le 9.00-17.00. 
ThI. 846 29 18 
NrOOO3iWM 

Wykollliję montaż płyt OK, szpachlowa
nie. malowanie, tapetowanie oraz różne 

roboty wykończeniowe. 

Tel. 749 04- BO. 601516 247 
NrODl3&1W4 

zakład szklarski ofenije wszelkie usługi 
szklarskie, opmwa luster i obrazów w 
ozdobne ramy; ul Dąbrowskiego 5 (w 
podwórzu OS). 
TeL 749 24 26; 609 399 845. 
Nr 00/43/tłI04 

KUPIĘ 
lIplę nuesżKariie ok. '5OinKv.i na 001 u 

Centrum lub W rynku, pilnie. 
TeL 601 064 545 
Nr OD/14/8104-___ _ 

SPRZEDAM 
W«fa SIa:!'.:ft::"-=:~~~:cii:=:=-

wice, ul Akacjowa 47. 
TeL 84523 57 
Nr 00/1518104-

Sprzedam garaż przy ul Wojska f'J1ski.e
go. Cena 15500 zI. 
TeL 847 5714 
Nr ODl1&l!104 

Sprzedam lub zamienię rozpoczętą bu
dowę budynku mieszkalno·usługowego 
w f'Jlkowicach. Cena 52 000. f'Jw. bu
dynku 260m kw, grunt 2,5a 
TeL 606 975 273 
Nr 00/17/8/04-

Sprzedam sukienkę komunijną wraz 
z dodatkami - wianek. buty. swete
rek. 
Tel. 607 255 485 
Nr 00/18/8/04----------------
Sprzedam wózek dziecięcy, głęboki + 
spacerówka fin:ny INOLESINA 
TeL 746 09 00; 606 912 750. 
Nr 00/19/8104 ---------
Sprzedam działkę budowlaną o pow. 
47a z możliwością rozparcelowania na 
mniejsze działki Bardzo atrakcyjna 10-
kalizacja, ładna okolica, media prz;y 
działce, blisko f'Jlkowic. Cena 1000 złJar 
(możliwość negocjacji) . 
TeL 694 94 39 53 
Nr 00/20l8I04 

Sprzedam garaż przy ul Polnej. stan 
bardzo dobry. 
TeL 845 69 50; 693 052 559 
NrOO!2lJB104 

Sprzedam lub wynajmę mieslkanie 3-
pokojowe o pow. 64,5m kw w Przemk0-
wie. 
TeL 694 661101 
NrOO~ 

Sprzedam garaż w PIZemkowie. 
TeL 694 661101 
NrOO~ 

Sprzedam meble stolowe. ciemna wi
śnia, szafa + 3 regaJy. Stan bardzo dobry. 
Cena35Ozl. 
TeL 502 671 547 
Nr OD!24/8I04 

Sprzedam garaż prz;yul f'Jlnej (światlo 
+ kanał). stan bardzo dobry. 
TeL 8471035; 503 33 8183 
Nr OO!25l8lO4-

Sprzedam lub wyru\imę kiosk w Polko
wicach pomiędzy zespołem Szkół a 
Centrum Animacji; woda, kanalizacja, 
prąd Cena 2000zł. 
Tel 693 340 834 
Nr 00!21V8104 

Sprzedam Opla Asconę 1.6 benzyna, rok 
prod 1986. Cena 2000 zI. 
'Thl. 694 209 792 
Nr OD!2718104 

~-----Sprzedaż zniczy i świec. Hmt -detal 
Lubin, ul SklodOWSkiej 16a. 
TeL 844 32 03; 69319 66 58; 507 107038 
Nr 00/2Bi8ł04 

Sprzedam dzialki budowlane uzbro· 
jone od 7 do 14 arów w BądzDwie. 
Tel. 831 2043 
Nr 00/29/8/04 

Sprzedam mieszkanie 3-pokojowe, 
56m kw przy ul. Miedzianej + po· 
mieszczenie gospOdarcze na półpię· 

trze. Możliwość zapłaty w ratach. 
Tel. 749 53 15 • 
Nr 00/36/8/04-

Sprzedam działkę ogrodową nr 163 
na działkach ~Marysieńka" (obok 
Rudnej Zachodniej). Możliwość za· 
płaty w ratach. 
Tel. 749 53 15 
Nr 00/37/8/04 

Sprzedam kawalerkę w Polkowicach 
w centrum. 28m kw. 
Tel. 8454240 
Nr OD/44!8/04 

Sprzedam budę dla psa. Nowa, so· 
lidnie wykonana, termoizolacyjna, 
skladana, przystosowana do trans· 
portu. 
Tel. 818 55 55 
Nr OD/45/8/04 

Sprzedam pergolę nową. solidnie 
wykonaną. 

Tel. 818 55 55 
Nr 00/46/8/04 

PRACA 
'ZYJmę uczenrucę na pr czną 

naukę w zawodzie sprzedawca. 
Tel 847 44 90 
Nr OD/30/8/04 

Bezrobotna "złota rączka" przyjmie 
zlecenia remontowo-budowlane. 
Tel 692 731 864 
Nr 00/39/8/04 

Przedstawiciel handlowy z doświad
czeniem poszukuje pracy. 
Tel. 692 731 864 
Nr 00/40/8/04 

Ankieter i kolporter materiałów re· 
klaulOwych poszukuje pracy. 
Tel. 692 731 864 
Nr OD/41/8/04 

Znający się na akwizycji, marketin
gu i reklamie poszukuje pracy. 
Tel. 692 731 864 
Nr 00/42/...:.8/_04-= _____ _ 

ZAMIENIĘ 
l\.1ies arue sp e cze w Po o . 
cach, l-pokojowe, 25m kw. nowe, 
komfortowe, umeblowane na wy. 
miar. Podłogi i łazienka w kafelkach, 
nowa instalacja wodno-kanalizacyj
na i elektryczna, nowe okna, ściany 
wygładzone, bardzo niskie opłaty, 
zamienię na 2-3 pokojowe (może 
być do remontu) w POlkowicach lub 
Lubinie. 
TeL 0694 94 39 53 
Nr 00/31{8/04 

.~-=----------

WY AJMĘ 
poSZUkUję pOkoju lub kawalerki do 
wynajęcia w Polkowicach lub w oko· 
licy_ 
TeL 696 676 177 
Nr OD/32/8/04 

Mieszkanie l·pokojowe do wynaję
cia na ul. Kmicica. na I piętrze. 
TeL 075/74 11 598 
Nr OD/33/8/04 

--------~----------
Wynajmę pokój umeblowany w Pol-
kowicach na ul. Kmicica. 
Tel. 749 60 22 po godz. 19.00 
NrOD/3418/04 
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INFORmacje 

POLKOWICKlE 
CENTRUM ANIMACJI 

KINO PCA (ul DąbrowskIego 1) 

PASJA 

Dramat / U A, Wiochy 2003 / od , r; lat / 
125 min. / 10,' 
reż. Mel Gib on, wyt. james Caviezel. Mo
nicil 8ellucci 

15 - 16/V, godz. 10.00,12.15, 
16.00,18,15; 
19 IV, godz. 18,00, 20.15; 
20 IV, godz. 20.00; 
21 IV, godz. 18.00, 20.15; 
22-23 N, godz, 16.00, 18.15; 
24 · 25 N, godz. 10.00,12.15, 
16.00, 18.15.:......-____ ~ 
SYMETRIA 

Dramdt / Polska 2003 / od 15 lat / 99 min. / 
10, ' 
reż. Konrad N/ewolski, wyk. Arek Detmer, 
Andrzej Chyra, Mariusz Jakus, 8ory~ Szyc 

15 - 18 IV, godz. 20.30; 
U§.AIECH MONY uzy 

Dramat / USA 2003 / od 75 lat / , '1 min. / 
70, ' 
reż. Mike Newell, wyk. julia Rabem, Kir, 
sten Dun I, Julia lile!>, MilfJ8i!! Gyllenhaal 

22 - 25 IV, godz. 20.30; 
LOONEY TUNES ZNOWU W AKCJI 

Komedia / USA 2003 / b.o. / 90 min. / 70" 
reż. Joe DanIe, wyk. Brendan Fraser, jenna 
Elfman, Timothy Dalton, Sleve Martin 

29 IV, , - 3 V, godz. 16.00, 
18.00; 
GaTHIKA 

Horror / U,SA 2003 / od 75 lat / 95 min. / 
10., 
reż. Mathieu Ka sovitz, wysr. Halle Berry, 
Penelope Cruz, Charles S. Dutlon 

29 IV, 1 - 3 V, godz. 16.00, 
18.ooi 

Organizator zastrzega od so
bie prawo do zmiany repertu
aru. Istnieje możliwość organi
zacji dodatkowych projekcji fil
mowych dla grup zorganizowa
nych. 

POWRÓT 
Lubuski Teatr im. L. Krucz

kowskiego z Zielonej Góry 
reż. Małgorzata Bogajewska 
KINO 5,-

~k~etnia, godz. 9.00, 11.:0~ 
KROLOWA NIEGU 

Lubuski Teatr im. L. Krucz
kowskiego z Zielonej Góry 

kreacja zbiorowa 
KINO 3,-

23 kwietnia, godz. 9.00, 11.00, 
13.00 

- KACZO-- -

reż. Zdzisław Wardejn, wyst. 
Magdałena Wójcik, Jerzy Boń
cz~, Jan Jankowski 

AULA FORUM 15,-
28 kwietnia, godz. 19.00 

EDUKACJA MUZYCZNA 
DLA DZIECI 

W KRAINIE PANI MUZYKI: 
"Z gitarą i kastanietami" 

KINO 
20 kwietnia, gOOz. 8.15, 9.00, 
10.00, 12.00,13.00 

EDUKACJA MUZYCZNA 
DLA MLODZIEŻY 

AKADEMIA MELOMANA: 
"Muzyka Europy - Hiszpania" 
KINO 

20 kwietnia, godz. 11.00 
BLUE RAINCOAT 

BRZASKI 
LET THE BOY DECIDE 

Koncert rockowy 
KINO 5,-

30 kwietnia, godz. 19.00 

IV MILE ZA PIEC 
VIII Przegląd Teatrów Szkol

nych i PrzedszkOlnych 
KINO 

21 - 22 kwietnia, godz. 8.00 -
15.00 

PISANKA - KRASZANKA 
Uroczyste zakończenie XV1II 

Ogólnopolskiego Konkursu Et
nograficznego: 

- wręczenie nagród laureatom 
- wystawa pokonkursowa 
CENTRUM ANIMACJI 

16 kwie!!:,lia, ,godz. 16.00 
MOJA POEZJA 

Trwa VI Edycja Wojewódzkie
go KonkUrsu Poetyckiego. Ter
min składania prac mija 28 
kwietnia 

ALE JAJA! 
wystawa pokonkursowa XV1II 

Ogólnopolskiego Konkursu Et
nograficznego "Pisanka - Kra
szanka" 

CENTRUM ANIMACJI, gale
ria "NA PIĘTRZE" 

19 - 30 kwietnia 

PCi\, 
Skalników 4 

DZIECIĘCY ZESPÓL 
PIOSENKI I RUCHU 

FANTAZJA 
Wtorek (KINO), czwartek, godz. 
16.00 

WESOLY TEATRZYK 
ZAJĘCIA PARATEATRALNE 

DLA DZIECI 
Środa, godz. 17.00 (gr. I), godz. 
18.00 (gr.1I) 

TĘOZOWY PĘDZELEK 
ZAJĘCIA PLASTYCZNE 

DLA DZIECI 
Wtorek, czwartek, godz. 17.00 

KLUB MAŁEGO PLASTYKA 
~oniedziałe~ środa, godz. 16.00 

ZAJĘCIA 
INFORMATYCZNE DLA 

DZIECI 
Poniedziałek, godz. 15.30 (gr. I), 
godz. 17.00~<8!:.") 

WARSZTATY WOKALNE 
DLA DZIECI I MLODZIEŻY 

Poniedziałek, godz. '7.00 JKlNO) 
ZAJĘCIA W PRACOWNI 

MODELARSKIEJ 
Poniedziałek, czwartek, piątek, 
godz. 17.00 

NAUKA TANCA- BREAK 
DANCE 

Wtorek, piątek, godz. 16.00 
AMATORSKA GRUPA 
TEATRALNA DLA 
MLODZIEŻY 

Ś~a, odz. 17.00 (KINO) 
KLUB PLASTYKA 

AMATORA 
ZAJĘCIA PLASTYCZNE 

DLA Mł:.ODZIEŻY I 
DOROSŁYCH 

Wtorek, godz. 18.15 

PLASTYCZNE KOŁO 
TERAPU ZAJĘCIOWEJ DLA 

NIEPEt.NOSPRAWNYCH 
Poniedziałek, godz 14.30 

. FORMACJA TAŃCA 
NOWOCZESNEGO 

Poniedziałek, godz. 17.00 
JESIENNE RÓZE ZESPÓL 

FOLKLORYSTYCZNY 
Śrocla, piątek, godz. 14.30 
SEKCJAFOTOG~CZNA 

DLA DZIECI I Ml.ODZIEŻY 
Poniedziałek, środa, czwartek, 
godz. 17.00 

SEKCJA SZACHOWA DLA 
DZIECI, MLODZIEŻY I 

DOROSl.YCH 
Poniedziałek, godz. 16.00 (dzieci, 
młodzież), godz. 17.30 (dorośli) 

-KURSTANCA 
TOWARZYSKIEGO 

zapi~ 
SIl.OWNIA 

bilet: 3 zł/ godz. 
poniedziałek - czwartek 16.00 -
21.00; 'piątek 16.00 - 20.00 __ 

AEROBIC 
bilet: 4,50 zl/ godz. 
karnet miesięczny: 30 - 40 zł 

poniedziałek 19.30 - 20.30; wto
rek 19.05 ~ 20.00, 20.10 - 21.05 
środa 19.00 - 20.00i czwartek 
19.05 - 20.00, 20.10 - 21,;.:.0:,::5 __ 

SAUNA 
bilet: 2 zł / 15 min. 

eoniedziałek, środa 18.00 - 21.00 
KAWIARENKA -

INTERNETOWA 
opłata za 1 godz.: 2 zl - dzieci i 

m10dziez ucząca się (0,5 godz. -
l zl); 3,50 zł- mlodzież pracują

ca i dorośli (0,5 godz. - 2 zł) 
WTOREK - SOBOTA godz. 13.00 
- 21.00 

AQUAPARK 

Rezerwacja: tel. 746-27-55, fax. 
746-27-60 

e-mail: 
biuro@aquapark.com.pl 

www.aquapark.com.pl 

Zapraszamy: 
Poniedziałek - piątek - 9:00 -

21:00. 
Sob, Niedz. i Swięta - 10:00 -

22:00 

CENNIK biletów - hala base-
nowa 

STANDARDOWE 
Bilet normalny 
Pn. - pt. 9,00 zł / h. 
So, Ni, SW. 10,20 zl! h. 
Bilet ulgowy '" 
Pn. - pt. 7,20 zł / h. 
So, Ni, Sw. 8,40 zł! h . 
Bilet rodzinny ·· 
Pn. - Ni. 7,80 zł fh./os. 

BEZ 
CZASOWYCH 

Normalny 
Pn. - pt. 
SO,Ni, Św. 
Ulgowy '" 
Pn. -pt. 
SO,Ni, Św. 

OGRANIcZEŃ 

27,00 zł! os. 
29,00 zł! os. 

21,00 zł! os. 
24,00 z1/ os. 

BASEN + SAUNA 
Normalny 
Pn. - pt. 
So, Ni, Św. 
Ulgowy • 
Pn. - pt. 
So, Ni, Św. 
Rodzinny" 

13,20 zł / h. 
14,40 zł / h. 

10,20 zł/ h. 
11,40 zł/ h. 

Codziennie 12,00 zł /h./os. 

GRUPY ZORGANIZOWANE 
( powyżej 20 osób) 

Pn. - pt. 6,00 zł! h. 
So, Ni, Św. 6,60 z1/ h. 
BEZ OG~cZEŃ 

CZASOWYCH 
Pn. - pt. 
So, Ni, Św. 

18,00 z1/ os. 
20,00 z1/ os. 

Solarium 0,80 zł! min. 
Sauny ftńsk1e, tureckie 

0,35 1.1/ min. 

Karnety miesięczne (4 x 1,5 
godz. basen + sauna 
GRATIS!) 

Normalny 59 zł 
( +4 wejścia do siłowni gratis) 
Ulgowy· 41 zł 

Karnety kwartalne (7 x 1,5 
godz. basen + sauna GRATIS!) 

Normalny 90 zł 
(+ 7 wejść o siłowni gratis) 
Ulgowy· 63 zł 

Karnety dla zakładów pracy 
50 zł 

( +4 wejŚCia do siłowni gratis) 
41 zł 

'" (dzieci powyżej 5 lat, ucznio
wie i studenci do 26 roku życia, 
emeryCi, inwalidzi i renciści) 

"'''' (min. 4 osoby) 
UWAGA! 
Dzieciom do lat 5 oraz opieku

nom grup zorganizowanych 
(1/15 osób) prZYSługuje wstęp 
bezplatny 

AquaBilard 8 z1/ h. 

Aquapark Zak:1ad Rehabilita
cji Leczniczej sp. z 0.0. - Aqua 
Fitness - Centrum Odnowy Bio
logicznej 

Rejestracja: tel. 746-27-11, fax. 
746-27-05 

e-mail: aquarehabilitacja<i!,po
lkowice.net 

www.aquapark.com.pl 
Fachowy personel, wysokiej 

klasy specjaliści w dziedzinie re
habilitacji i lecznictwa pomogą 
Państwu wybrać z bogatej ofer
ty Odpowiednie zabiegi rehabili
tacyjne, wyszczuplające oraz re
kreacyjne. 

Zapraszamy: 
Ponietizialek - piątek - 6:45 -

22:00 
Sobota - 10:00 - 17:00 
Niedziela - 10:00 - 12:00 

AQUA HOTEL 

ul. Mlyńska 6 
Recepcja: tel. 746-27-00, fax: 

746-28-00 
e-mail: recepcja@aquaho-

telpl 
www.aquahotel.pl 
Aqua Hotel oferuje: 
- przytulne pokoje, 
- apartamenty, 
- mini buisness cente~ 
- dwie klimatyzowane sale 

konferencyjne - wyposażone są 

w naj nowocześniejszy sprzęt au
diowizualny oraz urządzenia po
mocnicze, niezbędne do prowa
dzeni konferencji i szkoleń. W 
cenę pokoju wliczone jest: 

- śniadanie w formie bufetu 
- nieograniczone korzystanie z 

hali basenowej Aquapark we 

wszystkie dni tygodnia oraz je
den wybrany zabieg w Centrum 
Odnowy Biologicznej (z wyjąt
kiem niedzieli). 

Kuchnia staropolska, europej
ska i orientalna. 

SZKOty 
JfZYKOWE 

STUDIUM JĘZ'YKÓW 
OBCYCH MR HAPPy 
ul. Górna 5. Polkowice. 

Strona internetowa: www. 
mrhappy.com.pl 

Tel. 845-12-21 
Nauka języków: angielskie

go, niemieckiego, francuskie
go, włoskiego, hiszpańSkiego, 
rosyjskiego. 

- dzieci już od 3 roku życia, 
młodzież i dorośli 

• nowoczesne' metOdy na· 
uczania (internet, kamera wi
deo, komputer) 

czynne: od poniedZiałkU do 
piątku - 12 - 19. 

JDJ BACHALSKI 
ul. Głogowska 13 Polkowice 
Tel. 746-24-47 
- Nauka języków: angielskie

go, niemieckiego, francuskie
go, włOSkiego, hiszpańskiego, 
rosyjskiego. 

- przyjmowane są dzieci już 
od 7 lat, także dorośli i mło
dzież, 

Metoda - Eureka - polegają
ca na zaangażowaniu w nauce 
wszystkich zmysłÓW, nauka 
każdej osoby traktowana jest 
w indywidualny sposób i po
stępy w nauce także indywidu
alnie, 

czynne: od poniedziałku do 
piątki - 10 - 18, wrzesień także 
soboty - 10 - 14 

HELEN DORON 
tel. (076) 846 09 33, 0608 584 

750 
- Nauka języka angielskiego 

dla dzieci w wieku od 1 - 14 lat. 
- Metoda: Helen Doron 

oparta na naturalnym sposo
bie nauki języka, dzięki czemu 
język obcy jest przyswajany 
niemal tak prosto, jak ojczy
sty. 

STUDIUM JĘZYKÓW 
OBCYCH 

(dzialające w ramach Dol
nośląskiej Wyższej Szkoly 

Przedsiębiorczości i Techni
ki) tel. 845 05 05 

- Nauka języków: angielskie
go i niemieckiego 

- Kursy przygotowujące do 
matury oraz innycb egzami
nów (wyższe uczelnie, FCE 
lub Zertifikat Deutsch) a tak
że zajęcia specjalistyczne (Bu
siness English, Wirtschafts
deutch) 

- Najnowsze metody naucza
nia: systematyczny rozwój 
umiejętności mówienia. czyta
nia, pisania oraz rozumienia 
ze sluchu z jednoczesnym na
ciskiem na efektywną konwer
sację 

12.IV - 18.IV - "Polkowicka" 
przy ul. 3 Maja 

19.IV - 25.IV - "Nowa" przy ul. 
3-go Maja 

26.IV - 02.V. - "Aspirynka" przy 
ul. Miedzianej 

LOKalne 
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» KOSZVKOWKA 

Sensacji nie było 
Dwa pierwsze mecze półfinału 
mistrzostw Polski kobiet po
między finalistą tegorocznej 
edycji Euroligi lotosem VBW 
Clima Gdynia a CCC Aquapar
kiem Polkowice zakończyły się 

zwycięstwem gdynianek. 
Podopieczne trenera Spisac
kiego zaprezentowały się jed
nak z dobrej strony, co napa
wa szczyptą optymizmu przed 

meczami rewanżowymi. 
Nikt nie oczekiwał, że poIkowic:z.an

ki wygrąją w Gdyni choćby jeden 
mecz. Różnica sporto-wa i finansowa 
pomięd2;y gUyniankami a pozostatmi 
zespolami STBL jest na tyte duża, że 
każda porażka Lotosu t.rak:towana 
jest jak sensacja 

• żeby wygrać z Lotosem trzeba 
wzbić się ponad przeciętność . mówi
la przed mecz.ami na wybrzeżu Edyta 
Koryzna, rozgtyW'ąj~ CXX::. 

Małgorzata Dydek, nąjlepsza za· 
wodniczka w Et.rropie, wedlugdzjenni.
ka la Gazettadello Sport. -Agnieszka 
Bibrzycka, mist1zyni WNBA Elaine 
Powell, innaAmezykanka Chasity Me
lvin, doświadczona Rosjanka Wodo
planowa oraz uważana za nąjbardziej 
utalentowaną ~karkę młodego 
pokolenia w Polsce Paulina Pawlak. 
Thkich koszykarek zazdrości Lotoso
wi cala Polska. Nie dziwi więc fukt, że 
do Gdyni podopiecllle \\Ujciecha Spi
sackiego jechalyraczej po to, by zosta
wić dobre wrażenie niż po zwycięstwo. 

RlIkow:ic:zanki zaprezento~ się 
w Gdyni z dobrej strony pokazując 
ambitną grę i będąc przez większą 
~obydwumecWwtwardymprz.e
ciw:rilltiem dla utytułowanego tyWa!a. 
PieI\VS'l3 mecz zakończy[ się zwycię
stwem gdynianek 98:85. chociaż na 
początku niespodziewanie prowadzi]y 
podopieczne Spisa:!kiego wygr.ywąjąc 
piexwsz.ą kwartę 26:21. - fuczątkowe 
d.ziesięć minut w wykonaniu mojego 
zespołu to była koszykówka, jaką 
chcialbym widzieć caty czas. S2;yPkie 
akcje kończone punktami i ofiarna po
stawa w defensywie -relacjonował !re
nerCXX::. 

Niestety gra w kolejnych kwartach 
nie bylajuż tak impom.\iąca Gdynian
ki zac:z.ę!y mocniej broniĆ i podopiecz
ne Spisackiego miatY coraz więcej pro
blemów ze zdobywaniem punktów. 
Pod koszami szalała ~ Powell, 
która z dorobkiem 29 punktów była 
nąjski.lt.ecznięjs w ekipie Krzysztofu 
Kozi.orowicza. . Z tą k~ za
wsze mamy problemy. W meczach 
przeciwko nam rzuca dużo punktów. 
Dz.iewczynynie potraliągrać ~ 
nie w obmnie prz.eciwko tak doskona
l~ zawoclIlic'z,re - mówił Spisacki W 
trz.eciej kwarcie plerwszego meczu po
Ikowiczanki na momentzbfrż;yły się do 
gdynianek, niweh.!iąc ich pt7.ewBgę do 
czterech punktów. ale potem Lotos 
rzucił kilka koszy z 1'Zędu i mecz za
kończy[ się wynikiem 98:85 dla zespo
luzG<\Yni. 

Olugie spotkanie było wyrównane 
przez pierwsze 20 minut. które zakoń
C731Y się remisem 54:54. Momentami 
ekipa CXX; nawet prowadziła prezen
~c koIllllinacj.jną, sz;ybka grę, co za
skoc:z$o gdynianki Bardzo dobtze 
prezentowaly się zwmsz~ _ iC1.!Stępli-

wa i walecznajak zwykle Edyta Kozy
zna. Potem jednak Lotos za<2ąl grać 
twardo w obronie i w efekcie zawod
niczki z wybrzeża szybko ~ kil· 
kunastopunktową PIZewagę, której 
nie odd.a1yjuż do końca meczu. 

'Irzecia ~ poIkow.i.czanki prze.. 
graW 6:28, nie mogąc przez ponad sie
dem rninut zdobyć punktu. Nrepotra
fiIy radzić sobie z presją zawoclrlicz.ek 
Lotosu, a wsyttiacjach podkoszowych 
fatalnie pudlowaly. 

- Tb było tragiczne dziesięć minut
komentował Spisacki. 

W ostatni~ kwarcie szkoleniowiec 
CCC dał pograć zmienniczkom -Ka· 
tarzynie Salskiej oraz bardzo rzadko 
pojawiającej się dotychczas na parkie
cie Aleksandt7.e UIban, która ~ 
trzy punkty. Na sekundę pIZed końco
wym gwizdkiem sędziego, PIZY stanie 
97:72 dIaLotosu, Joanna CUp1J'Ś, kapi
tan zespolu z Gdyni trafila zza linii. 6,25 
m i gdynianki. osiągnęły granicę stu 
punkt6wwprawiąiąc w euforię swoich 
kibiców. 

Kolejne spotkanie póIfinaIu STBL 
zostanie rozegrane w czwartek 22 
kwietnia w PoIkowicach. 

Finał w Polkowicach 
Od 6 do 8 kwietnia w FblkoJvicach gościć będą naj
\ef:lsze ~rł<i z Polski oraz jeden z najbardziej uty
tułovval1')d1 za:;r:dóNw Europie :- Tełekornas Wilno. 

Dz.ięki dyplomatycznym zabiegom 
dzialaczy CCC, a przede wszystkim 
prezesa Ifr4ysztofu Korsaka to Pol
kowice będą organizatorem 'I\nnieju 
Finałowego PUcharu Polski Jantar 
Cup 2004. Olnac:za to, że od 6do Brna
ja będziemy gościć w Polkowicac.h 
ekipy Lotosu VBW CIima Gdynia 
PoIlY Pabianice, ŁKS-u łildź oraz 
uczestnika tegorocznej edycji. Euroli
gi, wielokrotnego zwycięzcę tych Im

grywek zespór Te1ekomasu ·Wilno. 
0gJądanle pojedynków z l.ldzialem ta

kich znakomitości będzie zapewne 
nie ladagratką dla kibiców ko,·>l~yków· 
ki. 'I\.tmiej rozpocznie się od meczu 
Pony Pabianice z ŁKS-em Łódź. Olu
gą parę p6l1inalO\l/ą stworzą zespoty 
Lotosu Gdynia oraz poIkowickiego 
CCC Aquaparlru. Z~ obydwu 
meczów zmierzą się w tzw. tina1e pol
skim, który zostanie rozegrany na
stępnego dnia 

- Nąjpmwdopodobniej tuż pl'l€d 
tym meczem dojdzie do pojedynku 
pomiędzy naszym ;pQł"m, a ekipą 

litewską. która będzie reprezentowa
ła Et.rro~. Chyba, że udanam się po
konać w meczu pÓlfinałowym Lotos.' 
ale bądźmy w::lm:i, jest to maio 
prawdopodobne - mówi. prezes Kor
sak. 
Obecność klubu Et.rroligi w tumie

ju finalowych Pucharu Polski wynika 
ze specy1iki regulaminu rozgrywek. 
Zakłada on, że poJski zwydęzca zywa
Iizacji w meczu o tzw. mi.ędzynarodo
v.'Y Puchar Polski walczy z lt!prezen· 
fantem Euroligi. W tym roku będzie 
to zespór Thlekomasu Wilno. 

Wielki finał imprezy zaplanowano 
na B rnąja ~ewszelkichznakówna 
niebie i ziemi znńerzą się w nim ekipy 
L:>too.1 oraz wileński.ego Thlekomasu. 
Relację na Zywo z tego pojedynku 
pruJprowadzi regionalna trójka. 

-Zapraszamy WS?;yStkich do udzia
lu w tym bardzo ważnym dla klubu i 
miasta wydarz.eniu. Emocji z pewno
ścią nie zabraknie -mówi prezes Kor
sak. 

Gazeta Polkowicka I I -$-

Pobiegną na wiosnę 
Już w najbliższą sobotę, 17 kwietnia na 

polkowickiej ścieżce zdrowia zostaną roze
grane XVII już Wiosenne Biegi Przełajowe 

szkół podstawowych i gimnazjum. 

- Ta impreza na stale wpisala by nie zdradzać tajemnicy - mó
się w kalendarz polkowickich wi Adam Nowak. 
wydarzeń sportowych i cieszy - KaŻdy z uczestników zapla
się rosnącą popularnością - mó- nowanej na 17 kwietnia imprezy 
wi Adam Nowak, organizator może liczyć na pieczone ziem
imprezy niaki.. Na pewno nie zabraknie 

Tegoroczna rywalizacja to- ich dla nikogo - zapewnia Adam 
czyć się będzie w ośmiu katego- Nowak. 
nach wiekowych. Najmłodsi - Wszystko jest już gotowe na 
przedszkolacy r;::::::======~~~======::;, przyjęcie biega-
wyruszą na tra- Najbardziej zaciętą czy. Nie spOSÓb 
sę jako pierwsi, tylko przewi-
o godzinie 11. walkę toczyć będą za- dzieć jaka bę· 
Będą mieli do dzie w sobotę 
pokonania 300 pewne najmłodsi pogoda. 
metrów, co za· Miejmy na-
pewne dla wielu uczestniczy zawod6w dzieję, że bę· 
z nich będzie dzie przynajm· 
nie lada wyczy- nIej tak slo-
nem. Start do necznie, jak w 
biegu główne- roku ubiegłym. 
go. w którym Organizatorami 
wystąpią kobie- tegorocznych 
ty i mężczyźni XVII Wiosen-
przewidziano nych Biegów 

na 12.20. Biega- I ~~===::;===~~~ Przełajowych 
cze wyruszą na L Szkół Podsta-
4-kilometrową- trasę wiodącą 
przez leśne zaułki. 

- Pierwsza trójka w każdej ka
tegorii otrzyma atrakCyjne na
grody. Ponadto wśród adeptów 
biegania ze szkól podstawo
wych oraz gimnazjum rozlosuje
my 30 nagród niespodzianek, o 
których na razie nie powiem, że· 

» KR TKO 

Popłynęli po sukres 
Mloozi plyll'acy z polkowiekiego 
Gimnazjum nr 1 odnieśli sporego ka
libru ukce~ zajmując drugą pozycję 
IV mislrzos(l1/ach strefy legnickiej w 
pl)l\Vaniu IV !>l/afecie 10),50 m. Na 
drugim mif'jscu uplasowaly .się za
równo rep~zentacie clllopców jak i 
dziewcząt. Te os/atnie wystąpily IV 

skladzie: Karolina PuchaIska, Magda 
Godlewska, Martyna Bla5zczyk, Ur
szula Folega, Iwona K<lrolewia, Zofia 
Widuliń.ska, K<Jmifa Bt-tdnarek, Kinga 
Pogoń.ska, Magda k()wa/~k.l oraz Ala
nika A larciniak. Wsklad drużrny 
chlopc61\ we zli: Piotr jakubolV ki, 
Toma.2 Zaleski, Andrzej Klu ka, Ka
mil Wojciech, Krzy 7/0/ .\-Iarcjan, Ja· 
kub Kalelkil, l.J.Jkasz Goldyn, Patryk 
Jakubowicz, Barto z Abrolal i Kajetan 
GraiJow~ki. 

Zwydęstwo na koniec 
"'a zakończenie rozgrYl,\'ek I ligi gru
py południol,\ej tenisa stolowego ko
biel AlKST5 pokonał ekipę SKS-u Leś 
- Pol Borek Stary 6:4. Teraz pod
opieczne Sławomira Słowiń kiego 

wowych i Gimnazjum "Wiosna 
2004" są TKKF "start Polkowi
ce" oraz Urząd Gminy Polkowi· 
ce. Patronat medialny nad im
prezą objęto Radio Plus z Legni
cy. 

Relacja z imprezy w kolejnym 
numerze Gazety Polkowickiej. 

KQTlr.ld K.1pr1lT 

czeka mC'Cz barażOl~y o poz05/iJnie 
IV lidze z zespolem IKr. Inowrocław. 
Pierwsze potkanie zostanie rozegra
ne /7 k"vie/nia w InolVroclawiu, re
wanż 24 kwietnia IV Polko wicach. 
Trener polkowiczanek, lawomir Slo
wiński zapowiada zwycięstwo swo
ich podopiecznych 
- Nie po to awan owali{my, jeb) te
raz spadać. Tym bardziej, że na za 
forma w mitlrę uplywu czasu jest co
raz lep za. Zrobimy w zy:>lko, żeby 
wygrać i myślę, że przy pomocy kibi
ców ntlm się to udtl - mówi Slo wiń· 
ski 

PRZY]D. * POKIBICUJ * ~GIMJ 
Po/kowiee 05.06.2004 godzina 15.00 ul. /( B. Kominka 

V SZTAFETOWY BIEG SZlAJ(JEM POLSKIEJ MIEDZI 
IV BIEG DRUżrN SAMORZĄDOWYCH PREZESÓW DYREKTORÓW 

/I MISTRZOSTWA SŁUŻB MUNDUROWYCH MSWtA 

KażxJy kto ~ Ot)gina/ny la.fJOIl au.ety ~ wavu ~ Ij; 05JJ62004 00 
umy, KdJnje ucJzjaJ w h;ow;nu ~ nagród / 

agrod\~ ,------------- --- --------------------- - - ---- ---

~ ~~i~:;;;tl( kie ! 'a.m1 ko ..................... .. ~ ........................ . . 
:~~~~ nil:!'podzidnek l/mię •.................... s ...... " .......................... . 
Lasowanie podcza, trwania : 
1f"'.:Jf"'zy lAdrer Lam...... .......... ........ . ..................... . 
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Powrót do strefy spadkowej 
Po dwóch porażkach z Wisłą Płock oraz Legią Warszawa piłkarze Górnika Polkowice spadli na 

przedostatnie miejsce w tabeli ekstraklasy i mają już tylko punkt przewagi nad ostatnim w tabeli 
Świtem Nowy Dwór Mazowiecki, który niespodziewanie pokonał Odrę Wodzisław. Już w piątek mecz 

z Groclinem, w którym o punkty będzie bardzo trudno. 

• 

PiIkarne Gómikajechali do Warsza
wy po bolesnej porażce z Wisłą Ploc.k, 
której doznali w :R)Jkowicach. Z ich 
wypowiedzi wynikało jednak, że tanio 
skóxy nie sprz.edadzą. 

- Zdaję sobie sprawę, że do \\msza
wy nie jedzienw w roli mworyt6w. WcU
rJl{fĆ jednak: trzeba, szczególnie w na
szej sytuacji - zapowiada! Jarosław 
.KrĄyżanowski, pomocnik Górnika. 

Przez większą część spotkania na 
murawie przy Łazienkowskiąj t.ocz&Ja 
się wyr6wanana walka, w której m0-
mentami górą byli poJkowic:z.anie. Nie
stety bramki zdobywali gracze Legii. 
Pierwsząjuż w 11. minucie po strzale 
znajdt.Uącego się w doskonalej dyspo. 
zycji Mruka Saganowskiego. Kolejne 
w końcówce meczu, któlY toczył. się W 
arcytrudnych warunkach, przy nie
ustannie padąjących strugach desz
c:zu, na boisku przypomlnąjącym ba
joro. 

Górnik zagrał w Warszawie bez trój
ki podstawowych zawodników - żela
ski, J8IIlJ:'OOa i Bosanaca Nie miało to 
jednak większego wp~ na postawę 
poJkowic.zan, którzy dzielnie stawiali 
czoła utytułowanemu xywalowi przez 
80 minut meczu. Wkońcówcejednak 
podopieczni Dragana zupełnie się P<T 
gubili tracąc w głupi sposób dwie 
bramki, w 82. i 88. minucie. Ich st:nel
cami okazali się Piotr Wł~ i 
Łukasz Stmna. 

- Wcłrunki byly dziś anonnalne, 
trudno byto uttĄymać równowagę. 
Uważam, że prnegra1iśmy zbyt wyoo
ko. Byliśmy co prawda zespołem gor
Sl&Ill. ale na pewno 0:3 to nie jest wy
nik, który odzwierciedla przebieg me-
C2U. Mogliśmy, a nawet powinniśmy 
strzelić gola, ale się nie udało. Sytuacje 
byty. atakowaliśmy, bo nie mamy nic 
do strnrenia, w każdym meczu musi
my szukać zwycięstwa :R)kazaliśmy, 

. że potrafimy grać w piłkę - komento
walna gorąco Daniel Dubicki, napast
nikGómika. 

~ - Nie musimy się wstydzić swojej 
-V gty. Rx:ijęliśmy walkę. Uznałem, że nie 

masensumUIOWaĆ dostępu do bram
ki, szukaliśmy glY ofensywnej. ~ne 
udało się strzelić bramki, ale warsza
wiacy mają cbyba nąjlepszą obronę w 

calej lidze - mówll po meczu trener 
Dragan. 

O rozegranym 3 kwietnia pojedyn
ku z Wisłą flock zarówno funijak i pil
karze czamo-zielonycłl chcieliby jak 
~szybciej zapomnieć. Chociaż przez 
większość meczu optyczną przewagę 
mieli piłkarze Górnika, niewiele z niej 
wynikało. 'D7.eba przyznać, że płoc
czanie bardzo umiejętnie się bronfil 
raz za razem kon.stnn.ijąc groźne 
kontrataki :R) jednym z nich, w doli
czonym. <:laSie pierwszej polowy me-

Tomasz Moskal 
wygrywał pojedynki 

gł6wkowe, ale piłka po 
jego strzałach nie tra
fiała do siatki rywali. 

czu padla bramka. Zdobył ją nieza
wodny Ireneusz Jeleil, najskuteczniąj
~ J)l1kan WiSy. 

:R) przerwie podopieczni Dragana 
ruszyli do falowego natarcia ~
de! dodawał im doping 4 tysięcy kibi
ców, którzy przyszli na Kopalnianą 
by wspomagać swoich pupili Nieste
ty gra G6mika była doŚĆ czytelna i 
podopiecznym Jabłońskiego z la
twościąp~chodzilo rozbijanie ofen
sywnych akcji polkowiczan. Co praw
da Łukasz Nawotczyński po dośrod
kowaniu z rzutu rożnego zdobył wy
równ~ącą bramkę, ale ostatnie slo
wo i tak należało do gości, a na listę 
strzelców po raz drugi wpisał się Je
leń. - Graliśmy dobrze, ale zabrakło 
nam konsekwencji w realizowaniu 
założeń taktycznych i odrobiny 
szczęścia, która w sporcie jest nie
zbędna - mówił Darńel Dubicki. kt6-

remu dwa dni przed meczem urodzi
lasięcórka 

- Mojemu zespołowi zabrakło mą
drości w gn.e. Niestety czasami za
wodnikom ~ się głowy i nie P<T 
trafili opanować emocji, jak chociażby 
BartIorniejJamróz,któlYzIapalniep(r 
trz.ebną (2el'Wona kartkę za głupi faul 
- mówi! na pomeczowej konferencji 
prasowej MirosIaw Dragan 

Już w piątek l'l8SlQ'ch pilk;any c::ze
ka kolejne arcytrudne zadanie. Zmie
rzą się bowiem z Groclinem Grod2isk 
Wielkopolski, któlY uległ W ostatnim 
meczu Lechowi Poznań 2:4 i na pew
no będzie chcial w :R)Jkowicach wy
grać. Rx:zątek meczu o 19. 

KOll1;1(/ Kgxllr 

(]{mik Ftik:owice - W1<da Hock 1:2 
(lU). 

Bramki: dla Gómika - Łukasz Na
wotclyński (79), dla Wisły - Ireneusz 
Jeleń -dwie (45,84), 

Wite kartki: Bartłomiej Majewski, 
waldemar Żelasko. Micha1 Bosanac, 
'lbmasz Moskal (G6mikl, Dal'iusz Ro
muzga, Maciąj Terlecki (Wisła). Czer
wona kartka: Bartłomiej Jamróz 
(Gómik, 87-za mul). 

lJ!gIa Warsmwa - O<.mik PoIkowi
ce3:0 (1:0). 

Bramki: Marek Saganowski (lO). 

PiotrWlodarc:z~1t (82).lllkasz Sunna 
(88). 

Żółte kartki: Dickson Choto (Le
gia). 

Sędziowal 'Ibmasz Pacucla (CZę

stochowa). Wld:ziJw 800). 

III 11 11-JI 

S ort 

)) PIŁKA HALOWA 

Witaj druga ligo 
Piłkarze halowi Cu
prum Polkowice w 

drugim meczu bara
żowym o pozostanie 
w ekstraklasie poko
nali Inpuls Siemiano-
wice 5:4. W pierw

szym pojedynku 
przegrali jednak wy
soko 3:13 i spadli do 

drugiej ligi. 
Zawodnicy Cuprum zdawali 

sobie sprawę z faktu, że odro
bienie dużej straty z pojedynku 
w Siemianowicach jest mało 
prawdopodobne. Tym niemniej 
zapowiadali, że podejmą walkę i 
postarają się o uzyskanie jak 
najlepszego rezultatu w meczu 
rl!wanżowym. 

- Tanio skóry nie sprzedamy -
zapowiadal Jaroslaw Pokora. 

BOisko jednak zweryfikowało 
przedmeczowe zapowiedzi. 
Mecz byl bezbarwnym widowi
skiem, w którym dominowała 
walka o każdy centymetr bo
iska. Zawodnicy zarówno jed
nej. jak i drugiej drużyny więk
szość czasu poświęcali kopaniu 
się po nogach. Płynnych akcji 
byłO jak na lekarstwo. 

W grze polkowiczan nie było 
widać żadnego pomysłu . Ogra
niczała się ona do indywidual
nych zagrań, z których zazwy-

)) KROTKO 

BfilZowa Alicja' 
Polkowicka pl}1vaczka AliCja Blachnia 
odnio la pektakularm sukces pod
czas Ogólnopolskiej partakiady 
MIodzież}' iepelnospra~rnej roze
granej w Wadowicach 1\ dniach 03-

04 kwietnia 2004. licja, która repre
zentowala Dolny Śfask wy tartowala 
1\ pięciu konkurencjach zdobywając 
trzy medale. Wszy tkie ~\' kafarze 
brązowym. 
- Zajęłam trzecie miej ca w wyści
gach na 50 metr6~~ stylem dowol
nym, 200 dowofn,l m oraz 100 
grzbietowym - mó~w polkolr/czanka. 
- Uważam IV}'stęp za udany, szcze
gólnie ze względu na (akt, że w za
wodach IIcze tnicz}la krajowa czo
łówka. Szkoda, że nie udało mi się 
m}cięż)'ć ~\ żadnej z konkurencji. 
afe przyjdzie na to jeszcze cza ... - mó
wi pływaczka. 

Srebrne koszykarlci 
Dziewczęca reprezentacja Cimnaj· 
zum nr 1 w Polkowicach zajęła dru-

czaj n.rewiele wynikało . I nic 
dziwnego, że na trzy minuty 
przed końcem meczu na tablicy 
Świetlnej widniał wynik 1:4. 
Końcówka w wykonaniu pod
opiecznych trenera Jedynaka 
była jednak niesamowita. 

W ciągu niespełna trzech mi
nut zdobyli oni cztery bramki. 
co zapewniło im zwycięstwo. Po 
dwa gole strzelili Jaroslaw Po
kora oraz najskuteczniejszy w 
całym sezonie zawodnik Cu
prum Adrian Jędrzejewski. 

Po gwizdku kończącym mecz 
na parkiet wbiegla grupka kil-

. kudziesięciu kibiców z Siemia
nowic. którzy przyjechali do 
Polkowic specjalnie wynajętym 
autobusem by towarzyszyć 
swoim pupilom W chwili ich 
wielkiego triumfu. Inpuls Sie
mianowice po roku spędzonym 
w gronie drugoligowców powró
cił do elity futsalu . Z kolei po
lkowiczanie spadli z I ligi i na ra
zie nie wiadomo jakie będą ich 
dalsze losy. 

- W drużynie zajdą wielkie 
zmiany, ale na razie nie mogę 
zdradzić szczegółów. Jedno jest 
pewne - przystąpimy do rozgry
wek drugoligowych w przyszłym 
roku - zapowiada Tomasz Bor
kowski, prezes Cuprum Polko-
wice. 

KOI/rad K1lptur 

gie miejsce w rozegranych we Wro
dawiu Mistrzost1.vach Dolnego lą

~ka li ko.zykówce. Turniej zo tał ro
zegrany 6 kwietma a podopieczne 
Krzysztofa Olszyń kiego wystąpiły IV 

kładzie: Karina La ota, Monika Ka
luźna, Katarzyna Iwon. Agnieszka 
Nowak, Magda Kuzak, Korofina Ma
jewska, Martyna Cidel, Paulina Kli
mek Iwona fargol, yłwia Stemp
kO\1iska, atafia Gromkiewicz i Paufi
na Ol zyńska. 


	Strona 1 
	Strona 2 
	Strona 3 
	Strona 4 
	Strona 5 
	Strona 6 
	Strona 7 
	Strona 8 
	Strona 9 
	Strona 10 
	Strona 11 
	Strona 12 

